
 
 Číslo zápisnice: FnPŠ-SR-5/2023 

 
 

 
ZÁPISNICA 

zo 41. zasadnutia správnej rady Fondu na podporu športu 
 
 
 
 

Miesto konania: sídlo Fondu na podporu športu, Príkopova 6, 831 03 Bratislava (sála č. 2) 
 
Dátum a čas konania: 30.06.2023, od 10:00 hod. do 14:00 hod. 
 
 
Členovia SR FNPŠ prítomní na zasadnutí: 
 
1. Ladislav Križan, predseda SR FNPŠ 
2. Gábor Asványi, podpredseda SR FNPŠ 
3. Lukáš Pitek, člen SR FNPŠ 
4. Ivan Greguška, člen SR FNPŠ 
5. Miroslav Dráb, člen SR FNPŠ 
6. Dušan Šaradín, člen SR FNPŠ 
7. Branislav Tréger, člen SR FNPŠ 
8. Michal Varmus, člen SR FNPŠ 
9. Jozef Krnáč, člen SR FNPŠ 
10. Miroslav Lažo, člen SR FNPŠ 
11. Patrik Hrbek, člen SR FNPŠ 
 
Členovia SR FNPŠ neprítomní a ospravedlnení na zasadnutí: 

- 
Členovia DR FNPŠ prítomní na zasadnutí: 

- 
Pracovníci kancelárie FNPŠ prítomní na zasadnutí: 
 

Radoslav Jenčuš, projektový manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ a dočasne poverený riadením kancelárie 
FNPŠ  
Silvia Ondrejčáková, koordinátorka procesov a projektová manažérka kancelárie FNPŠ 
Michal Fabian, právnik kancelárie FNPŠ 
Michal Noga, projektový manažér kancelárie FNPŠ 
Lucia Antolová, media officer kancelárie FNPŠ 
Jozef Tvrdoň, ekonóm kancelárie FNPŠ 

 
Prizvaní hostia na zasadnutí: 
 
 Richard Nemec, štátny tajomník pre šport Ministerstva školstva, vedy, výskumu a športu SR 
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ROKOVANIE O JEDNOTLIVÝCH BODOCH PODĽA PROGRAMU ZASADNUTIA 
 
 
1. OTVORENIE A SCHVAĽOVANIE NÁVRHU PROGRAMU ZASADNUTIA VRÁTANE PRÍPADNÝCH ZMIEN 
A DOPLNKOV 
 
Zasadnutie správnej rady Fondu na podporu športu (ďalej len „SR FNPŠ“) otvoril predseda SR FNPŠ p. Ladislav 
Križan, ktorý na úvod privítal členov SR FNPŠ prítomných na zasadnutí a skonštatoval, že SR FNPŠ je v zmysle 
článku 4 ods. 3 Rokovacieho poriadku SR FNPŠ uznášaniaschopná. Vypracovaním zápisnice zo zasadnutia SR 
FNPŠ bol poverený právnik kancelárie FNPŠ p. Michal Fabian a overením zápisnice koordinátorka procesov 
a projektová manažérka kancelárie FNPŠ p. Silvia Ondrejčáková.  
 
Zároveň predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan informoval prítomných členov SR FNPŠ, že dvaja členovia SR 
FNPŠ pp. Patrik Hrbek  a Jozef Krnáč požiadali o pripojenie k rokovaniu SR FNPŠ online prostredníctvom aplikácie 
ZOOM, vzhľadom k skutočnosti, že sa pre iné pracovné povinnosti nemohli zúčastniť na zasadnutí SR FNPŠ 
prezenčne. Člen SR FNPŠ p. Patrik Hrbek sa pripojil na začiatku zasadnutia a člen SR FNPŠ p. Jozef Krnáč sa 
pripojil až počas zasadnutia SR FNPŠ. Zasadnutia SR FNPŠ sa zúčastnil aj štátny tajomník pre šport Ministerstva 
školstva, vedy, výskumu a športu Slovenskej republiky (ďalej len „MŠVVŠ SR“) p. Richard Nemec, ktorého predsa 
SR FNPŠ p. Ladislav Križan na úvod srdečne privítal. Predseda DR FNPŠ a generálny riaditeľ sekcie športu 
MŠVVŠ SR p. Peter Dedík sa ospravedlnil zo zasadnutia SR FNPŠ, a to z dôvodu čerpania dovolenky.  
 
Na úvod zasadnutia predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan uviedol, že program k 41. zasadnutiu SR FNPŠ bol 
zaslaný všetkým členom SR FNPŠ v termíne siedmich dní pred konaním zasadnutia vrátane materiálov 
a podkladov s výnimkou podkladov, ktoré boli zapracované v deň zasadnutia vzhľadom na ich doručenie deň 
pred konaním zasadnutia SR FNPŠ, napr. zo strany mesta Žilina alebo MŠVVŠ SR. Následne doplnil, že 
do konania zasadnutia SR FNPŠ mu neboli doručené žiadne návrhy na doplnenie alebo úpravu programu. 
Vzhľadom na skutočnosť, že od 15.06.2022 je účinný zákon č. 177/2022 Z. z., ktorým sa menil a dopĺňal zákon 
č. 310/2019 Z. z. o Fonde na podporu športu a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších 
predpisov (ďalej len „zákon o fonde“) sa v zmysle novelizovaného znenia ustanovenia § 7 ods. 6 zákona o fonde 
z každého zasadnutia SR FNPŠ vyhotovuje okrem zápisu aj zvukový záznam. Zvukový záznam sa rovnako ako 
zápis zverejňujú na webovom sídle Fondu na podporu športu do desiatich dní od zasadnutia SR FNPŠ na čas 
do uplynutia jedného roka od skončenia funkčného obdobia príslušnej správnej rady. Zvukový záznam alebo jeho 
časť sa nezverejňuje, ak tak výslovne rozhodla SR FNPŠ.  
 
Na základe uvedeného predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan požiadal členov SR FNPŠ, aby o predmetnej 
povinnosti rozhodli v úvode zasadnutia. 
 
 
Po diskusii členovia SR FNPŠ hlasovali o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 1/5/2023 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje nezverejňovať zvukový záznam alebo jeho časti 
zo zasadnutia správnej rady Fondu na podporu športu v zmysle § 7 ods. 6 zákona o fonde. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 10 
 
Za: 10 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
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Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 

Návrh programu zasadnutia SR FNPŠ:  
 

1. Otvorenie a schvaľovanie návrhu programu zasadnutia vrátane prípadných zmien a doplnkov 
2. Kontrola plnenia uznesení  
3. Informácia o výsledkoch hlasovania „per rollam“ v čase medzi riadnymi zasadnutiami správnej rady Fondu 

na podporu športu 
4. Informácia od predsedu správnej rady Fondu na podporu športu od jej posledného zasadnutia 
5. Informácia o aktuálnom stave predkladania dokumentácie k vyúčtovaniu poskytnutej mimoriadnej podpory 

prijímateľmi v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie mimoriadnej podpory pre podniky 
prevádzkujúce športovú infraštruktúru č. 2022/001 

6. Výzva na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci programu 
„Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2020/001 

a) informácia o aktuálnom stave schválených žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory 
športu 

b) schvaľovanie zmien v projektoch na základe žiadostí predložených prijímateľmi 
7. Výzva na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci programu 

„Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2021/004 
a) informácia o aktuálnom stave schválených žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory 

športu 
8. Výzva na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a 

modernizácia športovej infraštruktúry“ číslo: 2022/002 
a) informácia o ukončení formálnej kontroly predložených žiadostí o poskytnutie príspevku 
b) informácia o ukončení hodnotenia postúpených žiadostí o poskytnutie príspevku 
c) schvaľovanie rozhodnutí o poskytnutí a o neposkytnutí príspevku  

9. Športová infraštruktúra národného významu 
10. Schvaľovanie návrhu plánu zasadnutí správnej rady Fondu na podporu športu na 2. polrok roka 2023 
11. Deklarácia slovenského športu 
12. Rôzne 

 
 
Po diskusii členovia SR FNPŠ hlasovali o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 1/5/2023 
 
2. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje návrh programu zasadnutia: 
 

1. Otvorenie a schvaľovanie návrhu programu zasadnutia vrátane prípadných zmien a doplnkov 
2. Kontrola plnenia uznesení  
3. Informácia o výsledkoch hlasovania „per rollam“ v čase medzi riadnymi zasadnutiami správnej 

rady Fondu na podporu športu 
4. Informácia od predsedu správnej rady Fondu na podporu športu od jej posledného zasadnutia 
5. Informácia o aktuálnom stave predkladania dokumentácie k vyúčtovaniu poskytnutej mimoriadnej 

podpory prijímateľmi v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie mimoriadnej podpory 
pre podniky prevádzkujúce športovú infraštruktúru č. 2022/001 

6. Výzva na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci 
programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2020/001 

a) informácia o aktuálnom stave schválených žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt 
podpory športu 

b) schvaľovanie zmien v projektoch na základe žiadostí predložených prijímateľmi 
7. Výzva na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci 

programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2021/004 
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a) informácia o aktuálnom stave schválených žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt 
podpory športu 

8. Výzva na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci programu „Výstavba, 
rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ číslo: 2022/002 

a) informácia o ukončení formálnej kontroly predložených žiadostí o poskytnutie príspevku 
b) informácia o ukončení hodnotenia postúpených žiadostí o poskytnutie príspevku 
c) schvaľovanie rozhodnutí o poskytnutí a o neposkytnutí príspevku  

9. Športová infraštruktúra národného významu 
10. Schvaľovanie návrhu plánu zasadnutí správnej rady Fondu na podporu športu na 2. polrok roka 

2023 
11. Deklarácia slovenského športu 
12. Rôzne 

 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 10 
 
Za: 10 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 
2. KONTROLA PLNENIA UZNESENÍ 
 
Bod programu uviedol predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan a odovzdal slovo právnikovi kancelárie FNPŠ 
p. Michalovi Fabianovi, ktorý vykonal kontrolu uznesení a zhrnul, že kontrole plnenia uznesení podliehali všetky 
uznesenia prijaté na ostatných zasadnutiach SR FNPŠ.  
 
Hlavným dôvodom zaradenia predmetného bodu do programu je nesplnenie nasledovných uznesení:  

Číslo uznesenia Zodpovedný Pôvodný termín 
splnenia uznesenia 

Nový termín splnenia 
uznesenia 

Uznesenie č. 6/9/2022 SR 
FNPŠ zo dňa 08.12.2022 
v časti legislatívny plán 

L. Križan T: 30.06.2023 T: 31.12.2023 

 
Nesplnenie termínu uznesenia č. 6/9/2022 SR FNPŠ zo dňa 08.12.2022 v časti legislatívny plán bolo z časových 
a personálnych dôvodov, kedy sa kancelária FNPŠ zaoberala v rámci svojej činnosti množstvom iných prioritných 
úloh, a tiež z dôvodu, že do dnešného dňa nebol prijatý nový návrh Štatútu Fondu na podporu športu, z ktorého 
obsahu by následne legislatívne úlohy mali vychádzať a korešpondovať. A aj vzhľadom na to, že nie je zrejmé, 
kedy by k sfinalizovaniu a prijatiu nového návrhu Štatútu Fondu na podporu športu mohlo dôjsť, navrhuje kancelária 
FNPŠ odložiť termín do 31.12.2023. Zároveň právnik kancelárie FNPŠ p. Michal Fabian uviedol, že by bolo vhodné, 
prepracovať legislatívny plán nanovo a predložiť na najbližšie zasadnutie SR FNPŠ. 
 
K tomuto bodu si následne slovo vzal predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan a doplnil, že kolegovia z kancelárie 
FNPŠ majú toho extrémne veľa, pričom nevylúčil, že dotknuté úlohy sa nezrealizujú aj skôr, ale po vzájomnej 
dohode v rámci kancelárie FNPŠ sa zhodli na predloženom návrhu dátumu 31.12.2023. 
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu programu zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR 
FNPŠ p. Ladislav Križan navrhol hlasovať o predmetnom bode programu. 
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Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 2/5/2023 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie kontrolu plnenia uznesení. 
 
2. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje v prípade uznesenia č. 6/9/2022 zo dňa 08.12.2022 
v časti legislatívny plán úpravu termínu splnenia uznesenia do 31.12.2023. 
 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 10 
 
Za: 10 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 
3. INFORMÁCIA O VÝSLEDKOCH HLASOVANIA „PER ROLLAM“ V ČASE MEDZI RIADNYMI 
ZASADNUTIAMI SPRÁVNEJ RADY FONDU NA PODPORU ŠPORTU  
 
Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan otvoril predmetný bod programu a odovzdal slovo právnikovi kancelárie 
FNPŠ p. Michalovi Fabianovi, ktorý v krátkosti informoval všetkých prítomných, že v čase medzi riadnymi 
zasadnutiami SR FNPŠ sa uskutočnilo celkovo jedno hlasovanie „per rollam“ podľa článku 6 Rokovacieho 
poriadku SR FNPŠ v spojení so smernicou o prijímaní rozhodnutí orgánov elektronickým hlasovaním – hlasovanie 
„per rollam“ (ďalej len „smernica“) v termíne od 16.06.2023 do 20.06.2023, a to 

• hlasovanie „per rollam“ SR FNPŠ č. 03/2023 vo veci „Schvaľovania predlženia termínu na predkladanie 
dokumentácie k vyúčtovaniu mimoriadnej podpory v rámci výzvy č. 2022/001“ podľa § 4 ods. 3 písm. h) v 
spojení s § 20a zákona č. 310/2019 Z. z. o Fonde na podporu športu a o zmene a doplnení niektorých 
zákonov. 

Podľa článku 3 smernice kancelária Fondu na podporu športu na základe poverenia predsedu SR FNPŠ (ďalej len 
„predkladateľ“) zaslala dňa 16.06.2023 všetkým členom správnej rady návrh uznesenia na hlasovanie „per rollam“ 
spolu s podkladmi, ktoré boli členom doručené prostredníctvom zdieľaného dokumentu Microsoft OneDrive - Fond 
na podporu športu. 
 

NÁVRH UZNESENIA: 
„1. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje predĺženie termínu na predkladanie dokumentácie 
preukazujúcej skutočnú výšku oprávnených nákladov za oprávnené obdobie v rámci výzvy na predkladanie žiadostí 
o poskytnutie mimoriadnej podpory pre podniky prevádzkujúce športovú infraštruktúru č. 2022/001 v znení dodatku 
č. 1 do 30.09.2023.  
2. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje návrh na zmenu a doplnenie Usmernenia k vyúčtovaniu 
mimoriadnej podpory v rámci výzvy č. 2022/001 „Mimoriadna podpora pre podniky prevádzkujúce športovú 
infraštruktúru.“ 
 
Členovia SR FNPŠ svoje stanoviská zasielali na adresu fabian@fnps.sk bez zbytočného odkladu, najneskôr 
však do 20. júna 2023 (utorok) do 23:59 hod. formou:  

mailto:fabian@fnps.sk
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Som za návrh uznesenia alebo som proti návrhu uznesenia alebo zdržujem sa hlasovania vo veci návrhu 

uznesenia. 

 
Podľa článku 3 ods. 1 písm. a) smernice členovia SR FNPŠ mali na zaslanie svojich stanovísk lehotu štyri (4) dni 
odo dňa oznámenia o začatí hlasovania „per rollam“, a to spolu s upozornením na skrátenú lehotu v rámci 
hlasovania „per rollam“ č. 03/2023. Podľa článku 3 ods. 7 smernice hlasovanie v skrátenej lehote sa považuje 
za prejav súhlasu so skrátením lehoty na hlasovanie.  
 
Dňa 21. júna 2023 predkladateľ vykonal spočítanie výsledkov hlasovania „per rollam“. Hlasovania „per rollam“ sa 
zúčastnilo 11 členov SR FNPŠ z celkového počtu 11 členov. Podľa článku 5 ods. 1 smernice možno konštatovať, 
že hlasovanie „per rollam“ SR FNPŠ č. 03/2023 bolo platné. 
 
Podľa článku 5 ods. 2 smernice v spojení s článkom 6 ods. 8 rokovacieho poriadku je predkladaný návrh uznesenia 
schválený, ak za jeho schválenie hlasovala bez výhrad a pripomienok nadpolovičná väčšina všetkých členov 
SR FNPŠ pri splnení podmienky uznášaniaschopnosti. 
 
Na záver predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan poďakoval právnikovi kancelárie FNPŠ p. Michalovi Fabianovi 
za uvedené informácie. 
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu programu zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR 
FNPŠ p. Ladislav Križan navrhol hlasovať o predmetnom bode programu. 
 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 3/5/2023 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informácie o výsledkoch hlasovania 
„per rollam“ v čase medzi riadnymi zasadnutiami správnej rady Fondu na podporu športu. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 10 
 
Za: 10 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 
4. INFORMÁCIA OD PREDSEDU SPRÁVNEJ RADY FONDU NA PODPORU ŠPORTU OD JEJ POSLEDNÉHO 
ZASADNUTIA 
 
Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan v rámci tohto bodu programu stručne informoval členov SR FNPŠ 
o skutočnostiach, ktoré sa udiali od posledného zasadnutia SR FNPŠ dňa 08.06.2023. Ďalej uviedol, že by bol rád, 
ak by ho prípadne doplnil podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi alebo štátny tajomník pre šport MŠVVŠ SR 
p. Richard Nemec a predniesol svoj pohľad na priebeh vzájomných rokovaní.  
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Na úvod predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan uviedol, že dnes je pre neho kľúčová výzva na predkladanie 
žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci programu „výstavba, rekonštrukcia 
a modernizácia športovej infraštruktúry“ číslo: 2022/002 (ďalej len „výzva č. 2022/002) a schvaľovanie 
odporúčaných žiadostí, tomu sa Fond na podporu športu aktuálne najviac venoval, posledné týždne jej finalizácii, 
aby sa na dnešnom zasadnutí SR FNPŠ urobili dobré rozhodnutia, o čom bude bližšie informovať podpredseda 
SR FNPŠ p. Gábor Asványi alebo kancelária FNPŠ. Následne prítomným členom SR FNPŠ odovzdal pozdravy 
od primátora mesta Košice p. Jaroslava Polačeka a jeho tímu vzhľadom k tomu, že prišlo k otváraniu novo 
zrekonštruovanej starej koniarne, ktorá sa nazývala Angels aréna. Dňa 16.06.2023 absolvoval služobnú pracovnú 
cestu aj s media officerkou kancelárie FNPŠ p. Luciou Antolovou, ktorá zahŕňala nielen samotné slávnostné 
otváranie športovej infraštruktúry podporenej Fondom na podporu športu, ale aj komunikácie primátorom mesta 
Košice p. Jaroslavom Polačekom a s jednotlivými zástupcami podieľajúcimi sa na rekonštrukcii tohto športoviska, 
s ktorým následne rokovali o podpore Steel arény, cez Národné tréningové centrum, Košickú futbalovú arénu 
podporenú z prostriedkov MŠVVŠ SR a ďalších projektoch. Vyzdvihol, že kolegovia z mesta Košice mimoriadne 
ocenili komunikáciu s Fondom na podporu športu pri úspešnej realizácii tejto národnej kultúrnej pamiatky, pretože 
Stará koniareň je tretím projektom, ktorý bol po úspešnej podpore Fondom na podporu športu slávnostne 
skolaudovaný. Ďalej informoval, že mali byť Fondu na podporu športu doručené bezodkladne aj podklady pre účely 
vyúčtovania poskytnutých finančných prostriedkov určených na projekty športovej infraštruktúry národného 
významu (ďalej len „ŠINV“) a pevne dúfa, že aj z tohto hľadiska všetko prebehne bez problémov. Následne 
pokračoval a členov SR FNPŠ informoval o stretnutí, ktoré sa týkalo prebiehajúceho projektu prestavby Mestskej 
krytej plavárne v Košiciach ako projektu ŠINV, ktorá by ako vôbec prvá plaváreň na Slovensku mohla mať 
parametre tzv. olympijského bazéna. V rámci tohto projektu nastal zásadný posun vpred, keďže žiadateľ už má 
úspešne ukončené verejné obstarávanie. Následne k tomu len doplnil, že bližšie sa tomuto projektu budú venovať 
v rámci samostatného bodu zasadnutia SR FNPŠ, ale za veľmi dôležité považuje uviesť skutočnosť, že rokovania 
s Košickým samosprávnym krajom (ďalej len „KSK“) o možnom spolufinancovaní tohto projektu, sú finálne uzavreté 
tak, že KSK sa nebude finančne podieľať na tomto projekte, k čomu prijalo aj uznesenie. Z uvedeného dôvodu 
aktualizoval žiadateľ Tepelné hospodárstvo Košice, s.r.o. svoju žiadosť o poskytnutie príspevku na projekt, čo 
do výšky požadovaného príspevku z pôvodných 5 mil. EUR, na približne 8,3 mil. EUR. Na tuto tému prebehli 
rokovania aj na úrovni MŠVVŠ SR, kde sa zhodli, že aj po prípadnom schválení žiadosti o príspevok SR FNPŠ, 
bude celý proces závislý na schválení vládou Slovenskej republiky. V takomto prípade je MŠVVŠ SR oprávnené 
iba predložiť materiál na rokovanie vlády Slovenskej republiky, ale o tejto veci prípadne bližšie informuje štátny 
tajomník pre šport MŠVVŠ SR p. Richard Nemec. Najskôr však požiadal podpredsedu SR FNPŠ p. Gábora 
Asványiho o prípadné doplnenia, na čo uviedol, že nemá žiadne ďalšie informácie na doplnenie a k samotnej výzve 
č. 2022/002 sa bližšie vyjadrí v rámci prislúchajúceho bodu programu, aby sa neopakovali. 
 
Následne štátny tajomník pre šport MŠVVŠ SR p. Richard Nemec poďakoval za slovo, pozdravil všetkých 
prítomných a krátko sa vyjadril k stavu rokovaní ohľadom spomínanej Mestskej krytej plavárne v Košiciach. Uviedol, 
že s predsedom SR FNPŠ p. Ladislavom Križanom sa dohodli, že v spolupráci s ním bude pripravený návrh 
uznesenia predložený na vládu Slovenskej republiky v požadovanej výške približne 8,3 mil. EUR s tým, že žiadateľ 
má zabezpečené a deklarované 50 %-né spolufinancovanie projektu. Na rokovaní sa rozprávali o technických 
podmienkach čerpania finančných prostriedkov, a že bude potrebné, čo najrýchlejšie predložiť tento návrh 
na rokovanie vlády Slovenskej republiky. Ako ďalej uviedol, je potrebné to zrealizovať do konca júla 2023, aby 
mohli plniť plán realizácie, aby začali s prácami už v auguste tohto roku s predrokovaným čerpaním finančných 
prostriedkov v mesačných intervaloch. V tomto prípade by sa podarilo vyčerpať príspevok podľa časového 
harmonogramu, nakoľko v štátnej pokladnici je uzávierka systému pred sviatkami, do 15.12. V opačnom prípade 
by nastal problém, keby začali s prácami a čerpaním finančných prostriedkov neskôr. Žiadateľ o príspevok uviedol, 
že sú schopní čerpať príspevok podľa stanoveného plánu, ak začnú s prácami od 1. augusta. Následne doplnil 
a má za to, že na tomto panuje medzi všetkými zúčastnenými stranami zhoda vrátane Fondu na podporu športu. 
Záverom dal priestor na prípadné otázky. Na uvedené reagoval projektový manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ 
p. Radoslav Jenčuš  s otázkou k spomenutej štátnej pokladnici a mal za to, že nie Fond na podporu športu ako 
poskytovateľ finančných prostriedkov bude mať v tomto problém, pretože poskytne 80 % príspevku vopred 
v zmysle procesných postupov, ale bude povinnosťou prijímateľa ich včas použiť. Štátny tajomník pre šport MŠVVŠ 
SR p. Richard Nemec súhlasil a uviedol, že z uvedeného dôvodu zvažovali všetky technické možnosti, aby 
nenastali problémy pre včasné a riadne použitie finančných prostriedkov. Hlavným cieľom je to, aby žiadateľ mohol 
začať s prácami podľa stanoveného harmonogramu už v auguste, aby vedeli preinvestovať finančné prostriedky, 
ktoré majú v tomto roku použiť.  
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Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan poďakoval a zároveň uviedol, že bližšie detaily a prípadne ďalšie otázky si 
nechajú na samostatný bod programu s názvom ŠINV, v rámci ktorého je zaradený aj tento projekt. Podotkol však, 
že sa riešili spomínané technické detaily, ale treba spomenúť, že žiadateľ v júli zatvára plaváreň, pretože približne 
šesť týždňov sa budú len vykonávať prípravné práce. Otázkou bude, keďže sa k samotnej rekonštrukcii pristupuje 
po desiatkach rokov, či tam nebudú nejaké nepredvídateľné prekážky, prípadne vyššia moc (počasie) a ďalšie veci. 
Informácie o možnostiach čerpania má pocit, že členom SR FNPŠ preposlal tak, ako ich dostal on sám, ale opäť 
podotkol, že toto si môžu nechať do spomínaného samostatného bodu, lebo to súvisí aj s materiálom, ktorý MŠVVŠ 
SR plánuje predložiť na vládu Slovenskej republiky v súvislosti s možným vrátením účelovo určených finančných 
prostriedkov, re-alokáciou, diskusiou s kolegami zo Slovenského olympijského a športového výboru (ďalej len 
„SOŠV“) tak, aby pokiaľ možno sa maximálne možne finančné prostriedky využili tento rok a nestratili sa budúci 
rok.  
 
Člen SR FNPŠ p. Branislav Tréger uviedol faktickú poznámku smerom k štátnemu tajomníkovi pre šport MŠVVŠ 
SR p. Richardovi Nemcovi, že predfinancovanie miesto refundácie považuje za správny postup, aby sa dielo 
podarilo zrealizovať skôr. Na to zareagoval štátny tajomník pre šport MŠVVŠ SR p. Richard Nemec, že uvidíme, 
oni tam ešte zvažovali rôzne technické veci, aj skrze napr. počasie a iné okolnosti, ktoré by to mohli zbrzdiť, aby 
sa to správne uchopilo a finančné prostriedky sa naozaj všetky vyčerpali, a aby nedošlo k žiadnemu prípadnému 
vracaniu, resp. zastaveniu – to sú tie technické problémy, ktoré však úplne do detailu neovláda. Predseda SR 
FNPŠ p. Ladislav Križan uviedol, že kľúčové je, že v auguste minulého roku bolo začaté verejné obstarávanie, 
ktoré malo byt skončené do apríla tohto roku. K tomu sa uskutočnila aj veľká tlačová konferencia. Nakoniec sa 
podarilo úspešne ukončiť verejné obstarávanie až koncom júna 2023. Námestník riaditeľa pre ekonomiku p. Štefan 
Ferencz ako jeden zo zástupcov žiadateľa deklaroval, že vysúťažený zhotoviteľ všetky podklady sa dokumenty 
podpísal, avšak sú teraz v situácii, že majú tam odkladaciu podmienku preto, aby mohli podpisovať zmluvu o dielo, 
ktorá je daná aj uznesením mestského zastupiteľstva mesta Košice, že musia disponovať 50 %-ným 
spolufinancovaním napriek skutočnosti, že existuje banková záruka na celé to dielo.  
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu programu zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR 
FNPŠ p. Ladislav Križan navrhol hlasovať o predmetnom bode programu. 
 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 4/5/2023 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informácie od predsedu správnej rady Fondu 
na podporu športu od jej posledného zasadnutia. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 10 
 
Za: 10 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
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5. INFORMÁCIA O AKTUÁLNOM STAVE PREDKLADANIA DOKUMENTÁCIE K VYÚČTOVANIU 
POSKYTNUTEJ MIMORIADNEJ PODPORY PRIJÍMATEĽMI V RÁMCI VÝZVY NA PREDKLADANIE ŽIADOSTÍ 
O POSKYTNUTIE MIMORIADNEJ PODPORY PRE PODNIKY PREVÁDZKUJÚCE ŠPORTOVÚ 
INFRAŠTRUKTÚRU Č. 2022/001 
 
Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan otvoril predmetný bod programu a následne odovzdal slovo právnikovi 
kancelárie FNPŠ p. Michalovi Fabian, ktorý v krátkosti všetkých prítomných informoval o dôvode zaradenia 
predmetného bodu do programu. Kancelária FNPŠ pripravila SR FNPŠ návrh na hlasovanie „per rollam“ č. 3/2023 
zo dňa 16.06.2023 o predĺžení termínu predkladania dokumentov týkajúcich sa vyúčtovania poskytnutia 
mimoriadnej podpory v zmysle výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie mimoriadnej podpory pre podniky 
prevádzkujúce športovú infraštruktúru č. 2022/001 (ďalej len „výzva č. 2022/001“) z 30.06.2023 na 30.09.2023 
spolu s úpravou Usmernenia k vyúčtovaniu mimoriadnej podpory v rámci výzvy č. 2022/001 „Mimoriadna podpora 
pre podniky prevádzkujúce športovú infraštruktúru“, ktoré slúži ako návod pre prijímateľov ako predkladať jednotlivé 
účtovné doklady. Predĺženie termínu pomôže prijímateľom a kancelárii FNPŠ zabezpečiť dostatočný časový 
priestor na predkladanie vyúčtovania a jej následnú finančnú kontrolu. Predĺženie termínu na predkladanie 
dokumentácie a novelizácia predmetného usmernenia bola schválená SR FNPŠ formou hlasovania „per rollam“ 
č. 3/2023. O výsledku hlasovania „per rollam“ č. 3/2023 boli členovia SR FNPŠ informovaní v rámci bodu 3 tohto 
zasadnutia. Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan doplnil aj v kontexte ostatných výziev mimoriadnej podpory 
tzv. „Profi1“ a „Profi2“, že sa podarilo uzatvoriť zmluvné vzťahy s dvoma kolegyňami, ktoré majú externe Fondu 
na podporu športu zabezpečovať finančnú kontrolu predloženej dokumentácie v rámci tzv. „Profi1“ a „Profi2“ výzvy. 
Absolvovali spoločné rokovania na Ministerstve hospodárstva Slovenskej republiky tak, aby sa postupovalo 
v kontrole vyúčtovaní rovnako a nadväzne ako v minulosti, keďže aj predtým zastrešovali administráciu výziev. 
Následne poďakoval prítomnému štátnemu tajomníkovi pre šport MŠVVŠ SR p. Richardovi Nemcovi 
a generálnemu riaditeľovi sekcie športu MŠVVŠ SR p. Petrovi Dedíkovi, ktorý to v mnohom celom lídroval. Dôležité 
je, aby to bola predložená dokumentácia skontrolovaná, v prípade pochybností v prospech športu. Záverom doplnil, 
že v tejto veci je v komunikácii s potenciálnym novým kolegom, ktorý by mohol posilniť kanceláriu FNPŠ v tejto 
oblasti a zabezpečovať administráciu výzvy č. 2022/001. 
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu programu zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR 
FNPŠ p. Ladislav Križan navrhol hlasovať o predmetnom bode programu. 
 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 5/5/2023 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave predkladania 
dokumentácie k vyúčtovaniu poskytnutej mimoriadnej podpory prijímateľmi v rámci výzvy na predkladanie 
žiadostí o poskytnutie mimoriadnej podpory pre podniky prevádzkujúce športovú infraštruktúru 
č. 2022/001. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 10 
 
Za: 10 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
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6. VÝZVA NA PREDKLADANIE ŽIADOSTÍ O POSKYTNUTIE PRÍSPEVKU NA PROJEKT PODPORY ŠPORTU 
V RÁMCI PROGRAMU „VÝSTAVBA, REKONŠTRUKCIA A MODERNIZÁCIA ŠPORTOVEJ 
INFRAŠTRUKTÚRY Č. 2020/001 A) INFORMÁCIA O AKTUÁLNOM STAVE SCHVÁLENÝCH ŽIADOSTÍ 
O POSKYTNUTIE PRÍSPEVKU NA PROJEKT PODPORY ŠPORTU B) SCHVAĽOVANIE ZMIEN 
V PROJEKTOCH NA ZÁKLADE ŽIADOSTÍ PREDLOŽENÝCH PRIJÍMATEĽMI 
 
Bod programu uviedol predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan a odovzdal slovo spracovateľovi materiálu, a to 
koordinátorke procesov a projektovej manažérke kancelárie FNPŠ p. Silvii Ondrejčákovej, ktorá informovala členov 
SR FNPŠ, že súčasťou podkladov k bodu rokovania je aktuálny stav zazmluvnenia a čerpania jednotlivých 
projektov podporených v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu 
v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry  č. 2020/001 (ďalej len „výzva 
č. 2020/001) ku dňu 23.06.2023 ako aj jedna predložená žiadosť na zmenové konanie. Aktuálny stav schválených 
projektov je nasledovný: 
 

Následne koordinátorka procesov a projektová manažérka kancelárie FNPŠ p. Silvia Ondrejčáková prešla 
k samotnému zmenovému konaniu týkajúceho sa žiadosti č. 21 (mesto Krupina). Dňa 02.06.2023 obdržala 
kancelária FNPŠ žiadosť o úpravu podielu hospodárskej a nehospodárskej činnosti v rámci povinnej prílohy žiadosti 
o poskytnutie príspevku s názvom „Čestné vyhlásenie žiadateľa o poskytnutie príspevku na základe výzvy 
č. 2020/001 v rámci programu ,,Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry” pre účely 
posúdenia projektu z hľadiska pravidiel v oblasti štátnej pomoci“. Zmena sa týka časti 7 - účel využitia infraštruktúry, 
ktorá je predmetom projektu, a to zmeny podielu nehospodárska/hospodárska činnosť z pôvodných 100 %/0 % 
na 80 %/20 %. Prijímateľ túto zmenu odôvodnil tým, že o športovú infraštruktúru majú záujem amatérski športovci 
a kluby. Prenájmom by prijímateľ čiastočne pokryl prevádzkové náklady športoviska. Stanovisko kancelárie FNPŠ 
je, že po preštudovaní problematiky voči žiadosti nemá výhrady, nakoľko navrhovaná zmena z 0 % na 20 % 
hospodárskej činnosti je stále v súlade s podmienkou výzvy č. 2020/001. Vzhľadom na charakter projektu nie je 
predpoklad, že by projekt kumulatívne spĺňal podmienky pre zaradenie pod pravidlá štátnej pomoci. Ďalej uviedla, 
do budúcna sa bude kancelária FNPŠ pravdepodobne častejšie stretávať s takýmito prípadmi, pretože projekty 
výzvy č. 2020/001 už idú do prevádzky a bude viac takýchto žiadostí. Do budúcna bude možno na mieste prijať 
jedno uznesenie ako rovnako postupovať pri týchto prípadoch, aby sa takéto žiadosti nemuseli opakovane 
predkladať na rozhodnutie SR FNPŠ. 
 
V závere tohto bodu koordinátorka procesov a projektová manažérka kancelárie FNPŠ p. Silvia Ondrejčáková už 
len informovala členov SR FNPŠ o aktuálnom stave čerpania finančných prostriedkov alokovaných na výzvu 
č. 2020/001. Posledná informácia pre SR FNPŠ bola aktualizovaná ku dňu 01.06.2023 s tým, že celkom bolo 
vyplatených spolu 14.709.504,44 EUR pre 80 prijímateľov, z toho 54 projektov bolo finančne ukončených. Nová 
informácia je aktualizovaná o vyúčtovanie tranží v čase medzi 02.06.2023 do 23.06.2023. Doručené boli ďalšie 
priebežné a konečné vyúčtovania prostredníctvom elektronického systému fnps.egrant a následne poštou.  
 
Vyplatené tranže: 
 
Druhá tranža  - 1 úhrada spolu vo výške  17 884,04 EUR, z toho: 

Prijímateľ Suma 

Schválené 104 24 113 849,58 € 

Zrušené projekty 10 2 500 480,73 € 

Znížený príspevok 36 1 008 856,39 € 

Aktívne 41 11 816 613,08 € 

Ukončené 53 8 787 899,38 € 

Ušetrené prostriedky 46 3 509 337,12 € 
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 Hlavné mesto SR Bratislava  17 884,04 € 
CELKOM 17 884,04 € 

 
Tretia tranža – 3 úhrady spolu vo výške  355 166,11 EUR, z toho: 

Prijímateľ Suma 

Obec Čierne  184 680,00€ 
Obec Habovka 115 095,90 € 
Mesto Brezno 55 390,21 € 
CELKOM 355 166,11 € 

 
Štvrtá tranža – 3 úhrady spolu vo výške 42 970,27 EUR, z toho: 

Prijímateľ Suma 
BBSPORT Banská Bystrica 10 429,37 € 
Mesto Hurbanovo 21 762,16 € 

Mesto Veľký Šariš 10 778,74 € 

CELKOM 42 970,27 € 
 
Od 02.06.2023 do 23.06.2023 bolo vyplatených spolu 416.020,42 EUR na všetky tranže. Ku dňu 23.06.2023 bolo 
celkom vyplatených spolu 15.125.524,86 EUR pre 80 prijímateľov, z toho 57 projektov bolo finančne ukončených. 
Aktuálne prebieha finančná kontrola na poskytnutie prvej až štvrtej tranže u ďalších prijímateľov. 
 
V rámci tohto bodu rokovaciu miestnosť opustil člen SR FNPŠ p. Lukáš Pitek, čím došlo k zmene kvóra 
členov SR FNPŠ prítomných na zasadnutí. 
 
Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan poďakoval za uvedené informácie a otvoril diskusiu. Predtým však pridal 
ešte jednu informáciu, ktorá nadväzuje na schválené uznesenie na poslednej SR FNPŠ a týka sa žiadateľa 
mesto Lučenec. Opakovane ho kontaktovala primátorka mesta Lučenec a informovala ho o stave projektu. Stavba 
beží, nemá zatiaľ informáciu, že by sa čokoľvek zmenilo od dotknutého uznesenia, ktorým SR FNPŠ upozornila 
všetkých prijímateľov na blížiaci sa termín ukončenia realizácie projektov do 31.12.2023, kedy musia úspešne 
projekt z hľadiska podmienok výzvy č. 2020/001 ukončiť. Zástupcovia mesta Lučenec požiadali o ďalšiu 
konzultáciu, ktorá sa týka výkladu niektorých ďalších pojmov, pretože sú na základe toho, že sa im 4x zrušilo 
verejné obstarávanie teraz pod časovým stresom. Zatiaľ nemá informáciu, že by vôbec prijímateľ čerpal príspevok. 
Dal teda do pozornosti prijatie dotknutého uznesenie a jeho význam, keďže aj takto bolo odkomunikované 
prijímateľom, že ostáva sedem mesiacov do ukončenia realizácie projektu. Vzhľadom na to, že ide o dôležitú vec, 
tak na každom ďalšom zasadnutí SR FNPŠ bude informovať o akýchkoľvek faktických informáciách k projektu a 
z hľadiska progresu bude rád, keď sa na každom ďalšom zasadnutí SR FNPŠ vec spomenie. 
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu programu zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR 
FNPŠ p. Ladislav Križan navrhol hlasovať o predmetnom bode programu. 
 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 6/5/2023 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave schválených 
žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci výzvy na predkladanie žiadostí 
o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia 
a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2020/001. 
 
2. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie žiadosť o úpravu podielu hospodárskej 
a nehospodárskej činnosti v rámci žiadosti č. 21 (mesto Krupina) predloženej v rámci výzvy 
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na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia 
a modernizácia športovej infraštruktúry“ číslo: 2020/001 a rozhodla, že žiadosť schvaľuje. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 9 
 
Za: 9 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 
7. VÝZVA NA PREDKLADANIE ŽIADOSTÍ O POSKYTNUTIE PRÍSPEVKU NA PROJEKT PODPORY ŠPORTU 
V RÁMCI PROGRAMU „VÝSTAVBA, REKONŠTRUKCIA A MODERNIZÁCIA ŠPORTOVEJ 
INFRAŠTRUKTÚRY“ Č. 2021/004 A) INFORMÁCIA O AKTUÁLNOM STAVE SCHVÁLENÝCH ŽIADOSTÍ 
O POSKYTNUTIE PRÍSPEVKU NA PROJEKT PODPORY ŠPORTU 
 
Bod programu uviedol predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan a následne opäť odovzdal slovo spracovateľovi 
materiálu k tomuto bodu, a to koordinátorke procesov a projektovej manažérke kancelárie FNPŠ p. Silvii 
Ondrejčákovej, ktorá informovala členov SR FNPŠ o aktuálnom stave zazmluvnenia a čerpania jednotlivých 
projektov podporených v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu 
v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2021/004 (ďalej len „výzva 
č. 2021/004“) ku dňu 23.06.2023. V rámci výzvy č. 2021/004 nebola doručená žiadna žiadosť o zmenové konanie. 
Aktuálny stav zazmluvnenia schválených projektov je nasledovný:  
 

Schválené 90 31 758 689,54 € 
ŠINV 2 2 388 786,80 € 
Zrušené projekty 6 2 440 170,00 € 
Znížený príspevok 35 1 711 182,83 € 
Aktívne 84 27 607 336,71 € 
Ukončené 0 0,00 € 
Ušetrené prostriedky 8 6 540 139,63 € 

 

Následne koordinátorka procesov a projektová manažérka kancelárie FNPŠ p. Silvia Ondrejčáková ďalej 
informovala členov SR FNPŠ o aktuálnom stave čerpania finančných prostriedkov alokovaných na výzvu 
č. 2021/004. V termíne od 02.06.2023 do 23.06.2023 nebola na 1. platbu - 80% z príspevku vyplatená žiadna suma, 
avšak na 2. platbu (zvyšnú časť z príspevku) bola pre 4 prijímateľov vyplatená suma vo výške 270.859,28 EUR 
a pre 1 prijímateľa ŠINV suma vo výške 227.757,36 EUR: 
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Celkovo bolo v termíne ku dňu 23.06.2023 na 1. platbu - 80% z príspevku vyplatená suma vo výške spolu 
18.255.078,44 EUR pre 78 prijímateľov, ďalším 4 prijímateľom bola uhradená aj 2. platba - zvyšná časť príspevku, 
spolu vo výške 270.859,28 EUR (celkom na 2. platbu bolo uhradená suma vo výške 755.390,11 EUR). Spolu bolo 
14 projektov finančne ukončených (MESTSKÉ ŠPORTOVÉ KLUBY POVAŽSKÁ BYSTRICA, s.r.o., Mestská časť 
Bratislava – Karlova Ves, FC Petržalka, družstvo, Mestská časť Bratislava – Petržalka,  Mesto Martin, Obec Dolná 
Súča, Mesto Malacky, MŠK Žilina, a.s., Partizán Bardejov BŠK a.s., Obec Valaliky, FC TATRAN Prešov, a.s., 
Mesto Banská Bystrica, Mesto Piešťany a Mesto Sereď.)  
 
Pre športovú infraštruktúru národného významu (ŠINV) bola na 1. platbu - 80% z príspevku vyplatená suma 
vo výške 1.911.029,44 EUR pre prijímateľov:  

- mesto Trenčín - 80% z príspevku – 911.029,44 EUR 
- mesto Košice - 80% z príspevku – 1.000.000,00 EUR 

a spolu s prijímateľom Slovenský zväz biatlonu, ktorému bolo poukázaných 100 % z príspevku vo výške 99.135,67 
EUR dňa 23.12.2022 predstavuje táto suma spolu výšku 2.010.165,11 EUR. Mestu Trenčín bola poskytnutá aj 
zvyšná časť príspevku (2. platba) vo výške 227.757,36 EUR, a teda spolu na ŠINV bola poskytnutá suma vo výške 
2.237.922,47 EUR.  
 
Dňa 31.03.2023 prijímateľ CZT Ružomberok, s.r.o. odstúpil od Zmluvy o príspevku na projekt podpory športu č. Z-
2021/004-70 a dňa 20.04.2023 vrátil poskytnutú sumu - 1. platbu 80% z príspevku vo výške 826.035,29 EUR 
na účet poskytovateľa.  
 
Celkovo bola v termíne ku dňu 23.6.2023 pre 79 prijímateľov poskytnutá suma vo výške 19.010.468,55 EUR. 
Po odpočítaní vrátanej sumy od prijímateľa CZT Ružomberok, s.r.o. táto suma predstavuje výšku 18.184.433,26 
EUR. 
 

 
V rámci tohto bodu sa do rokovacej miestnosti vrátil člen SR FNPŠ p. Lukáš Pitek, čím došlo k zmene kvóra 
členov SR FNPŠ prítomných na zasadnutí. 
 
Člen SR FNPŠ p. Dušan Šaradín položil otázku ku žiadosti o zmenu projektu prijímateľa Liptovská Teplička. 
Na uvedené koordinátorka procesov a projektová manažérka kancelárie FNPŠ p. Silvia Ondrejčáková odpovedala, 
že žiadosť o zmenu projektu si podali, ale išlo o menej významnú zmenu, ktorá nepodlieha rozhodnutiu SR FNPŠ. 
Na záver doplnila, že uvedená zmena už bola so žiadateľom odkomunikovaná. 

Prijímateľ Suma 
Mesto Trenčín  – 2.platba (ŠINV) 227 757,36 € 
CELKOM 227 757,36 € 
FC TATRAN Prešov, a.s.  a.s.  – 2.platba 38 373,11€ 
Mesto Banská Bystrica – 2.platba 179 124,66 € 
Mesto Piešťany - 2.platba 36 600,00 € 
 
Mesto Sereď - 2.platba 

16 761,51 € 

CELKOM 270 859,28 € 
 

Spolu 79 prijímateľov 
Celkom poskytnuté ku 
dňu 23.06.2023 18 184 433,26 Eur 

3 prijímatelia ( ŠINV) 

Celkom poskytnuté ku 
dňu 23.06.2023 
 2 237 922,47 Eur 

Spolu všetko: 81 
prijímateľov 

Celkom poskytnuté ku 
dňu 23.06.2023 
 
 20 422 355,73 Eur 
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Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan sa ešte prítomných zástupcov projektového oddelenia kancelárie FNPŠ 
dotázal, či ešte evidujú projekty v rámci výzvy č. 2021/004, kde stále nie sú ukončené verejné obstarávania 
a prípadne uzatvorené zmluvy o príspevku so žiadateľmi. Na uvedené odpovedal projektový manažér kancelárie 
FNPŠ p. Michal Noga, že evidujú celkovo štyri takéto subjekty. Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan doplnil, že 
v prípade už spomenutého projektu Starej koniarne v Košiciach je rád, že boli poskytnuté finančné prostriedky 
v rámci výzvy č. 2021/004 a dúfa, že v najbližšom období bude po predložení vyúčtovania poskytnutá aj druhá 
tranža. Zároveň spolu s projektovým manažérom pre ŠINV kancelárie FNPŠ p. Radoslavom Jenčušom sa im 
podarilo vyriešiť aj ďalší projekt ŠINV, a to Zimný štadión Pavla Demitru v Trenčíne (mesto Trenčín), ktorý bol 
úspešne vypodpisovaný. Pri najbližšom zápase reprezentácie „A“ družstva v lete má záujem uskutočniť kontrolu 
na mieste. Následne sa predsa len ešte vrátil k štyrom projektom, kde stále po roku od vydania rozhodnutí 
o poskytnutí príspevku na projekt v rámci výzvy č. 2021/004 nemajú žiadatelia ukončené verejné obstarávanie 
a neposkytli o tom kancelárii FNPŠ žiadnu informáciu. Vzhľadom na to predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan 
navrhol, aby kancelária FNPŠ formálne požiadala o poskytnutie informácie o aktuálnom stave verejných 
obstarávaní v dotknutých projektoch, aby sa nedostali do časového problému a predišli situácii ako v prípade 
žiadateľa mesto Lučenec a opäť stručne zhrnul jeho genézu. 
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu programu zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR 
FNPŠ p. Ladislav Križan navrhol hlasovať o predmetnom bode programu. 
 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 7/5/2023 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave schválených 
žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci výzvy na predkladanie žiadostí 
o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia 
a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2021/004. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 10 
 
Za: 10 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 
8. VÝZVA NA PREDKLADANIE ŽIADOSTÍ O POSKYTNUTIE PRÍSPEVKU NA PROJEKT PODPORY ŠPORTU 
V RÁMCI PROGRAMU „VÝSTAVBA, REKONŠTRUKCIA A MODERNIZÁCIA ŠPORTOVEJ 
INFRAŠTRUKTÚRY“ ČÍSLO: 2022/002 A) INFORMÁCIA O UKONČENÍ FORMÁNEJ KONTROLY 
PREDLOŽENÝCH ŽIADOSTÍ O POSKYTNUTIE PRÍSPEVKU B) INFORMÁCIA O UKONČENÍ HODNOTENIA 
POSTÚPENÝCH ŽIADOSTÍ O POSKYTNUTIE PRÍSPEVKU C) SCHVAĽOVANIE ROZHODNUTÍ 
O POSKYTNUTÍ A O NEPOSKYTNUTÍ PRÍSPEVKU  
 
Bod programu uviedol predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan a spolu s nasledujúcim bodom ŠINV ho vnímal ako 
kľúčový bod programu dnešného zasadnutia SR FNPŠ ako vyvrcholenie spoločnej práce Fondu na podporu športu 
za viac ako pol roka a poďakoval všetkým, ktorí sa na tom podieľali. Uviedol, že dnes majú pred sebou otázky, 
ktoré sú úplne jasné a zároveň otázky, ktoré si budú musieť členovia SR FNPŠ prejsť priamo na zasadnutí. 
Vzhľadom na to, že si členovia SR FNPŠ pred viac ako pol rokom stanovili termín 30.06.2023 na prijatie 
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rozhodnutia podľa § 15 zákona o fonde, vyjadril presvedčenie, že na zasadnutí urobia aj na základe spracovaných 
informácií, ktoré prišli aj deň pred zasadnutím jednoducho dobré rozhodnutia. Ďalej prítomných informoval, že ešte 
ráno spolu s kolegami z kancelárie FNPŠ si prechádzali opätovne celý proces v rámci výzvy č. 2022/002 a zhodli 
sa, že pre zabezpečenie riadneho procesného postupu smerujúceho k schváleniu predložených a odporúčaných 
žiadostí by si na základe predložených návrhov uznesení k tomuto bodu programu, ktoré boli zaslané členom SR 
FNPŠ sedem dní pred zasadnutím a z časti boli upravené aj v deň zasadnutia spoločne prešli najprv celý postup 
a potom začali s otvorenou diskusiou. Z uvedeného dôvodu si zobral úvodné slovo a následne slovo posunie 
dotknutým kolegom. Prvý návrh uznesenia, o ktorom by mala SR FNPŠ hlasovať, súvisí s ukončením formálnej 
kontroly predložených žiadostí v rámci výzvy č. 2022/002. Od zasadnutia SR FNPŠ dňa 08.06.2023 sa napriek 
nejakým dopytom nemenila. Zoznam subjektov, ktoré boli na základe rozhodnutia kancelárie FNPŠ po ukončení 
formálnej kontroly a prerokovaní SR FNPŠ vyradené. Následne požiadal kolegov z projektového oddelenia 
kancelárie FNPŠ o poskytnutie informácie o aktuálnom stave formálnej kontroly od 08.06.2023, aby SR FNPŠ bola 
upovedomená, že predložený zoznam subjektov vyradených v rámci formálnej kontroly, ktorý tvorí materiál 
k zasadnutiu SR FNPŠ, je finálny. Ďalej požiadal podpredsedu SR FNPŠ p. Gábora Asványiho a projektového 
manažéra pre ŠINV p. Radoslava Jenčuša o poskytnutie informácie o celom priebehu odborného hodnotenia 
a spolupráci odbornej komisie „Športová infraštruktúra“ (ďalej len „odborná komisia“) a kancelárie FNPŠ, ale najmä 
o výsledkoch hodnotenia, ktoré boli de facto uzatvorené až dopoludnia deň pred zasadnutím, keď boli 
v elektronickom registračnom systéme fnps.egrant.sk uzatvorené počty bodov, a ktoré považuje za finálne 
a nemenné zo strany odbornej komisie a ich odporúčania poskytnúť alebo neposkytnúť príspevok. V tejto fáze by 
si na základe udelených bodov jasne povedali, že predložený zoznam projektov s finálnym poradím vychádza 
z dosiahnutých bodov a žiadnym spôsobom sa nemenilo od 23.06.2023, kedy boli doručené členom SR FNPŠ 
podklady na toto zasadnutie. Na základe jeho požiadavky, kolegovia z kancelárie FNPŠ za posledné dni zisťovali, 
či v rámci projektov odporúčaných na podporu existujú projekty, ktoré od momentu podania žiadostí do dňa 
zasadnutia majú už úspešne ukončené verejné obstarávanie. Ak v rámci verejného obstarávania suma, ktorá vzišla 
z výsledku verejného obstarávania je nižšia ako požadovaná výška príspevku, aby tú informáciu dnes mali, a aby 
mohli s tou informáciou pracovať. Na základe tejto informácie by tak mohli podporiť viac projektov. Treťou dôležitou 
témou, ktorá podľa neho vôbec nie je jednoduchá je téma štátnej pomoci, a to napr. v prípade diskutovaného 
projektu NTC Košice, a.s., avšak nie výlučne jeho. Je tam viacero možných alternatív, o ktorých môžu na základe 
diskusie a konsenzu SR FNPŠ hovoriť. Na základe uvedeného projektový manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ 
p. Radoslav Jenčuš je pripravený ukázať jednotlivé podklady a poskytnúť detailnejšie informácie prítomným členom 
SR FNPŠ. Na záver by podľa jeho názoru celá diskusia mala prebiehať tak, že v predloženom zozname 
ohodnotených projektov by si členovia SR FNPŠ prechádzali projekt za projektom ešte v kontexte aj prípadných 
konfliktov záujmov. To znamená, že v prípade uskutočnenia hlasovania o poskytnutí, resp. neposkytnutí príspevku 
by vždy členovia SR FNPŠ uviedli, či niekto môže byť prípadne v konflikte záujmov a mohol byť následne vylúčený. 
Ak sa dotknutý člen SR FNPŠ nestotožňuje s tým navrhovaným riešením zo strany kancelárie FNPŠ a odbornej 
komisie súčasne, aby mohol deklarovať svoje dôvody, a aby ich dokázali potom aj zachytiť do rozhodnutia. Keďže 
ešte existujú niektoré veci, ktoré bude potrebné prerokovať priamo na zasadnutí, predložený inovovaný návrh 
uznesenia smeruje k tomu, že SR FNPŠ predbežne schváli odporúčané žiadosti, lebo niektoré projekty, ktoré 
projektový manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ p. Radoslav Jenčuš neskôr ukáže, bude potrebné ešte prerokovať 
a posúdiť z pohľadu splnenia podmienok štátnej pomoci a predloženia všetkých podkladov pre účely ukončenia 
verejného obstarávania. To znamená, že suma, ktorá bude výsledkom verejného obstarávania, môže byť nižšia 
ako požadovaná suma príspevku uvedená v žiadosti. Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan vyslovil želanie, aby 
sa na dnešnom zasadnutí prijalo rozhodnutie v rámci výzvy č. 2022/002. Po vzájomnej komunikácii vníma to, že 
predmetné rozhodnutie nemusí byť v tomto prípade finálne, ale bude smerovať k poskytnutiu celkovej navýšenej 
sumy alokácie vo výške 33 mil. EUR, ktoré SR FNPŠ prerozdelí schváleným projektom. Vo vzťahu k projektom to 
znamená, že vychádzame z požadovanej sumy, ale tým vytvoríme predpoklad preto, aby sme možno vedeli 
posunúť tu automaticky pri nemennom počte bodov hranicu nižšie v prípade najbližších dní, pretože sa môže 
skutočne ukázať, že nastanú úspory pri ukončených verejných obstarávaniach alebo sa môže stať, že úspešný 
uchádzač sa rozhodne nepodpísať zmluvu o príspevku a vzdá sa nároku na príspevok dobrovoľne. Predseda SR 
FNPŠ p. Ladislav Križan sa pokúsil zhrnúť aktuálny stav na základe komunikácie s podpredsedom SR FNPŠ 
a predsedom odbornej komisie p. Gáborom Asványim, projektovým manažérom pre ŠINV kancelárie FNPŠ 
p. Radoslavom Jenčušom a kolegami z projektového oddelenia kancelárie FNPŠ. Nakoľko postupne idú 
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do najdôležitejšieho bodu výzvy č. 2022/002 požiadal podpredsedu SR FNPŠ p. Gábora Asványiho, projektového 
manažéra pre ŠINV kancelárie FNPŠ p. Radoslava Jenčuša a kolegov z kancelárie FNPŠ o slovo a následne 
začne diskusia k tejto veci.  

O slovo prihlásil člen SR FNPŠ p. Miroslav Dráb a uviedol, že spomínaná hranica sa podľa jeho názoru posunie, 
pretože medzi projektami je veľa telocviční a v kontexte vyhlásenej výzvy Ministerstva investícií, regionálneho 
rozvoja a informatizácie Slovenskej republiky (ďalej len „MIRRI“) na telocvične, keďže tam budú mať menšiu 
spoluúčasť a tak ďalej, tak sa môže stať, že sa to fakt posunie oveľa viac, pretože takéto projekty sa radšej budú 
uchádzať o finančné prostriedky na MIRRI, ak má lepšie podmienky.  

Projektový manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ p. Radoslav Jenčuš dodal, že technicky Fond na podporu športu 
takto nepostupoval, aby sa posúvalo poradie po dnešnej SR FNPŠ, ale až následne sa nepoužité finančné 
prostriedky alokovali na ďalšiu výzvu.  

Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan sa opäť ujal slova a za seba potvrdil obe spomínané skutočnosti. Výzvu 
na telocvične z dielne MIRRI tu ešte nebola a potvrdil aj to, čo povedal projektový manažér pre ŠINV kancelárie 
FNPŠ p. Radoslav Jenčuš, že doteraz SR FNPŠ nepracovala s takouto tzv. plávajúcou hranicou. Stojí však 
za úvahu aj takéto uvažovanie, keďže môže nastať situácie, že viac subjektov sa rozhodne na konci dňa 
neuzatvoriť zmluvu o príspevku z rôznych dôvodov a zostane nepridelených veľa finančných prostriedkov 
z alokácie. Členom SR FNPŠ tiež pripomenul stav za predchádzajúce výzvy č. 2020/001 a č. 2021/004, koľko sa 
reálne finančných prostriedkov čerpá, a že tento stav opäť nastane.  

V tej súvislosti sa člen SR FNPŠ p. Branislav Tréger prihlásil s otázkou, či existujú nejaké informácie o subjektoch, 
ktoré sa prihlásili aj v rámci výzvy č. 2022/002 aj výzvy MIRRI a odpoveď z pléna znela, že výzva MIRRI ešte 
nebola vyhlásená.  

Na uvedené reagoval podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi a uviedol, že podľa jeho názoru žiadatelia budú 
radi, ak sa im to podarí uspieť v rámci výzvy č. 2022/002 a potom už nebudú chcieť veci meniť. Následne vyjadril 
kladne k tzv. plávajúcej hranici, aby mali k nejakému dátumu presné číslo podporených projektov a konečnú výšku 
finančných prostriedkov, ale zároveň by si mali povedať nejaký dátum, kedy sa táto hranica uzatvorí. Podľa jeho 
názoru je v záujme Fondu na podporu športu, aby sa v rámci infraštruktúrnych výziev podporilo čo najviac 
projektov, a aby už navýšená alokácia bola maximálne vyčerpaná, ale termín by mal byť stanovený. Hranica je 
dobrá aj z dôvodu, že Fond na podporu športu je pod tlakom, aby čerpal finančné prostriedky. Ďalej uviedol, že 
projektový manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ p. Radoslav Jenčuš a kolegovia z projektového oddelenia 
kancelárie FNPŠ odprezentujú finálnu tabuľku s hodnotením, ale smerom ku odbornej komisii a kancelárii FNPŠ 
uviedol, že celý proces prebehol vysoko profesionálne a do budúcna si vie presne takto predstaviť spoluprácu. 
Zúčastnil sa každého zasadnutia odbornej komisie a ocenil prácu projektového manažéra pre ŠINV kancelárie 
FNPŠ p. Radoslava Jenčuša a kancelárie FNPŠ. Vytvorili odbornú komisiu novým postupom a jej členovia prvýkrát 
vzišli z verejného výberového konania. Odbornú komisiu tak z veľkého počtu tvorili nové tváre oproti minulosti. 
Spolupráca však bola vysoko profesionálna, s výnimkou jedného hodnotiteľa, avšak komunikovali spolu korektne 
a dohodli sa. Hodnotenie postúpených žiadostí v rámci výzvy č. 2022/002 je uzavreté, ostávajú posúdiť tri projekty, 
ktoré odborná komisia vyznačila vo svojej záverečnej správe, aby ich SR FNPŠ vyhodnotila. Myslí si, že dva 
projekty sú celkom jednoznačné na rozhodnutie a jedna je náročnejšia na prerokovanie postoja, a to k žiadosti 
k NTC Košice, a.s..  

Člen SR FNPŠ p. Dušan Šaradín sa k spomínanej tzv. plávajúcej hranici opýtal, aby tomu správne porozumel, je 
možné, že ak MIRRI vyhlási spomínanú výzvu na podporu telocviční, budú sa Fondu na podporu športu vracať 
nejaké projekty, resp. finančné prostriedky od našich úspešných uchádzačov, a teda to zahrnieme do nejakého 
nápočtu smerom k podpore projektov teraz alebo až na ďalšiu výzvu. Podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi 
odpovedal, že by to riešil ad hoc, ak by bol veľký počet projektov, ktoré by odmietli uzatvoriť zmluvu o príspevku 
z uvádzaných dôvodov a vznikla by tam veľká nedočerpaná suma, tak si myslí, že na tých ďalších zasadnutiach 
SR FNPŠ by mohli prijať mimoriadne stanovisko, dať si do zápisu priestor na toto, ale dynamicky by to 
vyhodnocoval, pretože to určite môže nastať. Avšak v nejakom momente to treba rozseknúť, lebo to bude takto 
otvorené donekonečna. Na uvedené reagoval aj projektový manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ p. Radoslav 
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Jenčuš a podotkol technickú stránku veci, že je dôležité, aby rozhodnutie bolo isté pre každého, postúpil/nepostúpil, 
pretože nikdy doteraz nebola stanovovaná spomínaná čiara. Znamená to, že sa to môže schvaľovať na dvakrát, 
keď sa na zasadnutí zhodnú, čiže čiara bude naďalej pevná, aj keď sa náhodou vrátia nejaké finančné prostriedky. 
Ďalej doplnil, že z výzvy č. 2020/001 sa vrátilo zatiaľ na úrovni 20 % finančných prostriedkov, z výzvy č. 2021/004 
zatiaľ menej, lebo ešte prebieha čerpanie a realizácia projektov, ale poukazuje aj na druhú stránku veci, že možno 
by kvantum podporených projektov mohlo byť aj na úkor kvality podporených projektov. Už aktuálne pri súčasne 
pripravenom vyhodnotení projektov v rámci výzvy č. 2022/002 odporúčané projekty na podporu sú na hranici 36 
bodov. Na to konto predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan ešte raz uviedol, či sa všetci zhodujú na tých projektoch, 
ktoré majú byť vyradené na základe formálnej kontroly, lebo o tom niet sporu, že podporení nebudú. Následne sa 
bavili o spomínanej plávajúcej čiare, ktorá je len jednou z variant a dal do pozornosti rozhodovanie o projektoch 
v rámci výzvy č.  2021/004, kedy sa rozhodovalo o podporených projektoch na dve časti.  

Podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi navrhol si prejsť predložené odporúčania na rozhodnutie. Následne 
poskytnuté informácie a z toho vyplývajúca diskusia ukážu, prečo spomenuli tzv. plávajúcu čiaru.  

Členovia SR FNPŠ prešli teda k projektom na vyradenie kvôli formálnej kontrole. K uvedenému predseda SR FNPŠ 
p. Ladislav Križan zhrnul, že tento zoznam vzali na vedomie na poslednom zasadnutí SR FNPŠ dňa 08.06.2023 
a žiadnym spôsobom sa nemenil. V čase medzi riadnymi zasadnutiami boli nejaké dopyty o dôvodoch vyradenia 
v rámci formálnej kontroly zo strany žiadateľov, ale boli odkomunikované a je potrebné túto časť uzavrieť. V tej 
súvislosti koordinátorka projektov a projektová manažérka kancelárie FNPŠ p. Silvia Ondrejčáková uviedla, že 
najviac dopytov mali k žiadosti č. 135 (obec Miloslavov), ktorá nemala zabezpečené spolufinancovanie uznesením 
obecného zastupiteľstva tak, ako to majú predkladať obce a mestá, a teda postupovali rovnako ako v iných 
prípadoch aj rámci výziev č. 2020/001 a 2021/004. Ďalej uviedla, že dňa 22.06.2023 kancelária FNPŠ obdržala 
odvolanie voči vyradeniu žiadosti č. 182 (obec Veľká Paka), v ktorom žiadateľ upozorňuje na fakt, že projekt bol už 
zrealizovaný a dôvod, pre ktorý bol vyradený v rámci formálnej kontroly bolo nepreukázanie spolufinancovania 
uznesením obecného zastupiteľstva, nebol v tomto prípade podľa žiadateľa relevantný. Predmetné uznesenie však 
nie je vo formáte, ktorý je v rámci výzvy prípustné a v obdobných prípadov v rámci výzvy č. 2020/001 a 2021/004 
žiadatelia, ktorých projekty už boli zrealizované napriek tomu predkladali uznesenie v požadovanej forme. Celá 
dokumentácia týkajúca sa tejto problematiky je k dispozícii k nahliadnutiu v rámci priečinka k tomuto bodu. 
Podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi len doplnil ako prebiehalo posudzovanie tohto vyraďovania. Spoločne si 
to prešli na samostatnom stretnutí, vyhotovili k tomu správu a bolo to maximálne transparentné.  

Následne členovia SR FNPŠ prešli k vykonanému hodnoteniu a dosiahnutým bodom, kde projektový manažér 
pre ŠINV kancelárie FNPŠ p. Radoslav Jenčuš vypichol najdôležitejšie veci. Odborná komisia prešla jednotlivé 
postúpené  projekty, urobila poradie a identifikovala z nich tri projekty, pri ktorých sa sama odborná komisia 
nevedela vysporiadať, či sú v súlade s výzvou alebo nie. Na základe toho ich predložila ako podnet na SR FNPŠ.  

Prvým takýmto projektom bola žiadosť č. 108 (Jazdecký klub Detva, o.z.), o ktorom koordinátorka projektov 
a projektová manažérka kancelárie FNPŠ p. Silvia Ondrejčáková informovala, že pri oprávnenosti výdavkov 
v predloženom rozpočte v rámci žiadosti boli zo strany odbornej komisie pochybnosti, či proces verejného 
obstarávania prebehol v súlade s podmienkami výzvy č. 2022/002. Okrem tejto skutočnosti žiadosť obsahuje aj 
položky, ktoré nezodpovedajú názvu projektu a ide o nákup športového vybavenia. Nakoľko ide o položky akými 
sú napr. nákup 2 ks koní, laserová strelnica (nákup zbraní), výstavba spŕch pre kone atď. Stanovisko kancelárie 
FNPŠ je, že nákup predmetného športového vybavenia nie je nevyhnutne potrebným pre dosiahnutie účelu výzvy, 
a to uskutočnenie rekonštrukcie športovej infraštruktúry. V rámci procesu verejného obstarávania žiadosť splnila 
všetky formálne náležitosti. Na základe vyššie uvedeného kancelária FNPŠ navrhla poníženie požadovaného 
príspevku o takéto neoprávnené výdavky. Zoznam jednotlivých položiek projektu je k dispozícii v rámci materiálov 
predložených k tomuto bodu zasadnutia. Kancelária FNPŠ zotrváva na svojom pôvodnom stanovisku nakoľko 
žiadosť nesplnila podmienku výzvy č. 2022/002 a 43.893,- EUR je suma neoprávnených výdavkov. Podľa toho sa 
upraví výška príspevku, a teda sa poníži o neoprávnené výdavky. Podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi 
zareagoval a uviedol, že rešpektuje názor kancelárie FNPŠ a na základe týchto skutočností sa informovali aj 
na sekcii športu MŠVVŠ SR vo vzťahu k Slovenskej jazdeckej federácii a poskytovaniu finančných prostriedkov 
v obdobných prípadoch zo strany MŠVVŠ SR. Ani tam však neprišlo za ostatné roky k nákupu koní a potvrdil, že 
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je to správne rozhodnutie. Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan zrekapituloval, že požadovaná suma bola 440-
tisíc EUR, vlastné zdroje 452-tisíc EUR, aktualizovaná suma je 400-tisíc EUR a projekt dostal 41,67 bodov. Na to 
podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi doplnil, že aj keby prišlo ku zníženiu požadovanej sumy, krátenie nijak 
to neovplyvní výšku dosiahnutého bodového ohodnotenia projektu. Medzi prítomnými členmi SR FNPŠ v tomto 
nastala názorová zhoda, ale viedla sa ešte krátka diskusia k zemným prácam, ako sa to dá efektívne odkontrolovať 
kontrolami na mieste rozsah zemných prác a či takéto „rekonštrukcie“ chcú podporovať. Projektový manažér 
pre ŠINV kancelárie FNPŠ p. Radoslav Jenčuš uviedol, že z hľadiska splnenia výzvy je to v súlade, ale je 
na rozhodnutí SR FNPŠ, či ho podporiť alebo nie. Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan potvrdil, čo uviedol jeho 
predrečník a povedal, že neoprávnené výdavky sú identifikované s návrhom na poníženie príspevku. Odporúčanie 
od hodnotiteľov je podporiť projekt. Podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi zhrnul, že za neho by bol návrh 
podporiť ten projekt a pracovať s takýmito podnetmi ako uchopiť tieto veci do budúcna a upraviť ich. 

Ďalším z projektov, ktoré si vyžadovali pozornosť SR FNPŠ, bola žiadosť č. 139 (Mesto Moldava nad Bodvou), 
o ktorom informoval projektový manažér kancelárie FNPŠ p. Michal Noga a uviedol, že otázna má byť oprávnenosť 
zdrojov spolufinancovania, pretože neoprávnené výdavky projektu majú pôvod v štátnom rozpočte. Nakoľko výzva 
definuje iba charakter oprávnených výdavkov, ktoré nesmú mať pôvod v štátnom rozpočte, kancelária FNPŠ má 
za to, že oprávnenosť spolufinancovania je v súlade s podmienkami výzvy. Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan 
poďakoval a zrekapituloval, že požadovaná suma z Fondu na podporu športu je 360-tisíc EUR, vlastné zdroje sú 
1.261.179,68 EUR a opýtal sa, koľko z toho sú vlastné zdroje a koľko zdroje zo štátneho rozpočtu. Podotkol, že 
má za to, obdobným projektom sa zaoberali už v minulosti v rámci výzvy č. 2020/001. Projektový manažér 
kancelárie FNPŠ p. Michal Noga informoval, že celková hodnota projektu vrátane oprávnených a neoprávnených 
výdavkov je niečo viac ako 1,6 mil. EUR, pričom dotácia z Úradu vlády SR je 750-tisíc EUR, po odrátaní sumy 
ostáva balík akoby oprávnených výdavkov. Žiadateľ preukázal vlastné spolufinancovanie v hodnote 511-tisíc EUR 
a ten zvyšok si žiadajú ako príspevok Fondu na podporu športu. Člen SR FNPŠ p. Branislav Tréger  položil otázku, 
či z druhej strany sa tu neaplikujú pravidlá štátnej pomoci vo vzťahu k zmluve. Na to odpovedal projektový manažér 
kancelárie FNPŠ p. Michal Noga, že ohľadom posúdenia štátnej pomoci ešte nedisponujú výsledkom. Člen SR 
FNPŠ p. Branislav Tréger pokračoval a uviedol, že v prípade poskytnutia opakovanej štátnej pomoci, môže nastať 
problém. Nie však zo strany SR FNPŠ, ale Ministerstva financií Slovenskej republiky (ďalej len „ministerstvo 
financií“), lebo finančné prostriedky poskytuje Úrad vlády SR. K uvedenému projektový manažér pre ŠINV 
kancelárie FNPŠ p. Radoslav Jenčuš podotkol, že tento projekt zatiaľ nie je evidovaný medzi tými, ktoré by mali 
spadať pod pravidlá štátnej pomoci, lebo žiadateľ deklaruje hospodársku činnosť do 20% využitia športoviska. 
Podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi uviedol, že ak by boli jednotlivé fázy projektu oddelené, na ktoré dostanú 
verejné financie, tak by si to vedel predstaviť. Následne sa predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan opýtal v akom 
stave je dotknutý projekt, keďže už dostali dotáciu 750-tisíc EUR, či majú už právoplatné stavebné povolenie, či je 
podpísaná zmluva s vysúťaženým dodávateľom, či už bolo odovzdané stavenisko? Projektový manažér kancelárie 
FNPŠ p. Michal Noga odpovedal, že tieto informácie im žiadateľ nepodával, môže to však prezistiť, či deklarovali 
ukončené verejné obstarávanie a s tým by súvisela aj podpísaná zmluva s dodávateľom. Ďalej dodal, že dotáciu 
z Úradu vlády SR dostali ešte v rok 2019. Na základe uvedenej informácie sa viedla krátka diskusia medzi členmi 
SR FNPŠ o tom, kedy museli alebo musia čerpať finančné prostriedky z vlády SR. Projektový manažér kancelárie 
FNPŠ p. Michal Noga ešte doplnil, že žiadateľ v žiadosti deklaruje realizáciu projektu, ktorá sa začala 17.05.2021 
a má byť ukončená 30.04.2023, čiže by mal byť projekt ukončený. Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan 
zosumarizoval, že projekt dosiahol v rámci hodnotenia 65 bodov, čiže sú veľmi vysoko po hodnotení. SR FNPŠ má 
teda tri možnosti, a to rozhodnúť o pridelení, rozhodnúť o nepridelení alebo nerozhodnúť na tomto zasadnutí. 

Ďalším z projektov, ktoré si vyžadovali pozornosť SR FNPŠ bola žiadosť č. 78 (NTC Košice, a.s.) a rovnako otázka 
oprávnenosti zdrojov spolufinancovania projektu. Projektový manažér kancelárie FNPŠ p. Michal Noga informoval, 
že ide o obdobný prípad ako predchádzajúci spomínaný projekt. Žiadateľ deklaroval dotáciu z ministerstva financií 
na projekt v hodnote 9 mil. EUR. Tieto výdavky sú vedené ako neoprávnené, rovnako sa teda pristupovalo ako 
pri žiadosti č. 139 (Moldava nad Bodvou). Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan uviedol, že projekt má právoplatné 
stavebné povolenie, vysúťaženého dodávateľa, projekt beží a bol sa na projekt osobne pozrieť. Projekt NTC Košice 
má zabezpečené financovanie, dotknutých 9 mil. EUR už bolo použitých. V danom prípade má za to, že je potrebné 
venovať sa v tomto prípade téme splnenia podmienok štátnej pomoci. Štátnu pomoc má poskytovateľ pomoci 
povinnosť zapísať do IS SEMP. O projekte komunikoval s členom SR FNPŠ a projektovým manažérom Slovenskej 
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tenisového zväzu p. Ivanom Greguškom a s prezidentom SOŠV p. Antonom Siekelom. Ako zákonnú prekážku 
vníma otázku splnenia pravidiel štátnej pomoci, za ktorý je zodpovedný v tomto prípade poskytovateľ pomoci, a to 
Fond na podporu športu. Z uvedeného dôvodu nebude hlasovať za podporu tohto projektu. Projekt bol schválený 
pre účely EYOF (European Youth Olympic Festival), ktorý sa mal uskutočniť v Košiciach. Projekt mal mať otváraciu 
strechu a slúžiť primárne na tento účel a pre účely konania Davis Cup-u, Bilie Jean King Cup-u. EYOF sa nakoniec 
konal v Banskej Bystrici, projekt sa menil, ale v tej sume, ktorá bola schválená a zapísaná v IS SEMP ako štátna 
pomoc. Nevie si teda predstaviť, že sa dnes budeme tváriť, že tento projekt nie je štátna pomoc, je to v kompetencii 
SR FNPŠ. Zo svojej pozície však bude upozorňovať, že vidí v tom problém a nevie hlasovať za poskytnutie 
príspevku na projekt, a preto deklaroval, že sa zdrží hlasovania alebo bude hlasovať proti vo veci. 

O slovo sa prihlásil projektový manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ p. Radoslav Jenčuš a uviedol, že hodnotenie 
projektu sa vykonalo, avšak odborná komisia požiadala, aby sa problematické projekty na SR FNPŠ prerokovali 
a rozobrali. K tomu ešte prichádza jedna povinnosť pred konečným rozhodnutím, a to  projekt by mal byť posúdený 
z hľadiska štátnej pomoci. Podľa údajov je vyznačených približne 15 projektov, ktoré by sme mali posúdiť, či 
podliehajú pravidlám štátnej pomoci a námatkovo musíme preveriť aj tie ostatné, ktoré deklarujú, že nie sú 
hospodárska činnosť, ale je potrebné to preveriť, či to odpovedá skutočnosti. Odborná komisia rozumie faktu, že 
sa môžu ušetriť finančné prostriedky, že môže nastať problém v prípade pravidiel štátnej pomoci, a preto sú všetky 
postúpené projekty zoradené podľa počtu bodov a ich odporúčanie je podporiť až do vyčerpania alokácie. 
Predbežne sa dohodli, že by sa možno mohlo postupovať nasledovne. Časť, ktorá je vymedzená čiarou na základe 
hodnotenia odbornou komisiou, by sa ušetrením finančných prostriedkov z dôvodu výsledkov verejného 
obstarávania a v prípade vylúčenia nejakého projektu z dôvodu, že nie je v súlade so štátnou pomocou, sa posunie 
iba nižšie. A teda navrhol, pokiaľ by sa dnes uzavrel proces a prijalo rozhodnutie, tak je stanovená čiara, ktorú 
odporučila odborná komisia a na základe zhodnotenia štátnej pomoci a prieskumu ušetrenia pri verejnom 
obstarávaní by sa do zákonom stanoveného termínu, čo uplynie dňa 17.07.2023, do-odsúhlasila ako ich posunieme 
na základe zistených konkrétnych údajov a následne prezentovali finálne návrhy v tabuľkovom prehľade 
podporených a nepodporených projektov. Podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi navrhol za tie projekty, ktoré 
boli prezentované ako problémové, zahlasovať, aby vedeli ako ďalej postupovať. Predseda SR FNPŠ p. Ladislav 
Križan uviedol, že to nechce ďalej predlžovať a vychádza z toho, že v tabuľke je uvedená požadovaná suma, 
vlastné zdroje, suma po verejnom obstarávaní, počet bodov a z odbornej komisie v tejto veci smeroval nejaký 
výstup, že túto vec jednoducho neposudzovali. Posudzovali počet bodov a v rámci dosiahnutého počtu bodov 
vychádza, že majú byť podporené. Následne však doplnil, že stále však ostáva vyriešiť otázku splnenia podmienok 
štátnej pomoci. Člen SR FNPŠ p. Branislav Tréger sa opýtal, či verejné obstarávanie a zmena projektu NTC Košice, 
a.s. je v poriadku. Na uvedené krátko odpovedal člen SR FNPŠ p. Ivan Greguška, že verejné obstarávanie bolo 
uskutočnené na súčasný projekt, čiže už na zmenený.  

Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan opäť pripomenul možnosti v tomto projekte a ďalej navrhol, aby jednotlivé 
projekty prechádzali zvrchu, hlasovalo sa, či sa členovia SR FNPŠ stotožňujú s hlasovaním odbornej komisie, 
či  niekto má byť vylúčený z hlasovanie v zmysle § 14 ods. 1 zákona o fonde a či mal niekto odlišný názor, čo sa 
uvedie v zápise. Zámerom je celú vec poriadne prediskutovať a dospieť k jednoznačnému záveru. Na uvedené 
reagoval člen SR FNPŠ p. Miroslav Dráb s tým, že z toho, čo odznelo je zrejmé, že to nemôžu podporiť. 

Následne projektový manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ p. Radoslav Jenčuš odprezentoval všetkým prítomným 
pripravenú prezentáciu, kde ukázal zoznam odporúčaných projektov zoradených podľa hodnotenia odbornej 
komisie do sumy alokácie vo výške 33 mil. EUR. Informoval, že v niektorých prípadoch sú už uvedené aj sumy 
po verejnom obstarávaní, čiže nižšie sumy. Zahrnutá bola zatiaľ aj podpora spomínaných sporných projektov. 
Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan sa opäť ujal slova a predniesol aj úvahu s inovovaným uznesením v rámci 
tohto bodu, o ktorom informoval, pretože ešte sa bude chcieť vrátiť k NTC Košice, a.s., pretože predseda DR FNPŠ 
a generálny riaditeľ sekcie športu MŠVVŠ SR p. Peter Dedík na poslednom zasadnutí deklaroval potenciálny 
problém so štátnou pomocou aj kvôli stimulačnému účinku. Na to reagoval podpredseda SR FNPŠ p. Gábor 
Asványi, že ak si je predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan istý, že s tým má problém, nemusia to naťahovať, 
pretože iné jasné a záväzné stanovisko nepríde ani od Protimonopolného úradu Slovenskej republiky, možno 
maximálne odporúčacie.  
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Následne opäť prebehla krátka diskusia k uvedenému. Člen SR FNPŠ p. Branislav Tréger sa vyjadril, že nebude 
individuálne posudzovať spomínané tri projekty. V prípade NTC Košice, a.s. sa prikláňa k možnosti podporiť 
projekt, aj keď má predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan opačný názor. Člen SR FNPŠ pp. Michal Varmus a Ivan 
Greguška nebudú hlasovať z dôvodu konfliktu záujmov a z uvedeného sa ani bližšie k projektu nevyjadrovali. Člen 
SR FNPŠ p. Miroslav Dráb uviedol, že mu je ťažké sa k tomu vyjadriť, ale skôr sa zdrží. Podpredseda SR FNPŠ p. 
Gábor Asványi nevedel ako bude finálne naformulované uznesenie, ale tak z pohľadu, že sa tomuto projektu venujú 
už nejaký ten mesiac, vedeli o tom, že ten projekt tam bude, bolo to prerokované aj na úrovni SOŠV a prezidenta 
SOŠV, čiže nebude podporovať tento projekt, ale zdrží sa hlasovania. V prípade návrhu uznesenia by bol za to, 
aby z uznesenia nevyplynulo, že nepodporujú šport a nehľadajú riešenia.  

V rámci diskusie sa vrátili aj k projektu žiadateľa mesto Moldava nad Bodvou a k dodržiavaniu podmienky 
spolufinancovania, v tomto prípade 50 % vlastných zdrojov. K uvedenému predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan 
podotkol, že táto téma už bola viackrát vysvetľovaná ešte v rámci predchádzajúcej výzvy č. 2021/004. K tomuto 
o slovo požiadal projektový manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ p. Radoslav Jenčuš a predniesol globálny nadhľad 
na túto problematiku, že nie nadarmo Európska únia hovorí, ak sa projekt už začal, tak sa dá aj dokončiť. 
Z uvedeného dôvodu sa štátna pomoc nedá poskytnúť už na rozostavané projekty. Fond na podporu športu tým, 
že často umožňujeme refundáciu, tak dáva žiadateľom možnosť, že si postavia projekt, projekt už stojí a potom si 
to „zlacnia“ podaním žiadosti o poskytnutie príspevku od nás, či v priebehu, či až po, ale je otázka, či toto je účelom 
Fondu na podporu športu. Ide teda o podnet zamyslenie sa do ďalších výziev na podporu športovej infraštruktúry.  

Do tejto témy sa zapojil aj štátny tajomník pre šport MŠVVŠ SR p. Richard Nemec a uviedol, že takto rozostavaných 
projektov je viac, okrem spomínaného NTC Košice, a.s., aj projekt v Revúcej, projekt Ekonomickej univerzity, takže 
dal na zváženie, keď SR FNPŠ rozhodne. Nechce ich však ovplyvňovať, iba upozorňuje, že ak niečo otvoria môžu 
sa na základe toho rozhodnutia nakopiť tie isté problémy a budú ďalší, ktorí sa prihlásia.  

Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan doplnil, čo povedali pred ním jeho predrečníci. Generálne to logiku dáva, 
teraz ten moment stimulačného účinku je daný podpisom neodvratného záväzku, čo je v tomto prípade zmluva 
alebo čokoľvek iné. Dôležitá vec je, že môže sa diať to „zlacňovanie“ stavby, keď ten moment podania žiadosti 
príde, vtedy sa začína ako keby celý proces. Projektový manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ p. Radoslav Jenčuš 
oponoval, že nie, keď nebudú deklarovať hospodársku činnosť, tak si to takto hociktorý subjekt zlacní aj spätne. 
Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan ďalej konštatoval, že štátnej pomoci je komplikovanou témou. Má za to, že 
vždy vychádzali z toho, že finančné prostriedky Fondu na podporu športu majú pomôcť, aby sa projekt dopracoval, 
ale musia si zabezpečiť aj vlastné zdroje na spolufinancovanie. Na to si dávali pozor pri komunikácii v často 
kladených otázkach, preto projekt Hanušovce nad Topľou odkladali, a preto aj pri Moldave nad Bodvou a jeho 
podpore smeruje k tomu, že sa zdrží hlasovania, keďže dostali prostriedky zo štátneho rozpočtu a nie je 
presvedčený, že by mali dostať ďalšie finančné prostriedky aj od Fondu na podporu športu, de facto tiež zo štátneho 
rozpočtu, ale od iného poskytovateľa.  

Štátny tajomník pre šport MŠVVŠ SR p. Richard Nemec sa dotázal, akoby sa pozerali na prípad, že subjekt dostane 
finančné prostriedky od štátu, časť minie, ale zvyšok vráti z objektívnych dôvodov a následne by na dostavanie 
žiadal peniaze od Fondu na podporu športu. K tomu prebehla krátka diskusia, na čo sa následne vyjadril 
podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi, že oni za SOŠV presadzovali, aby bola podporená dostavba telocvične 
Ekonomickej univerzity v Bratislave. Rozdiel však videl v tom, že subjekt sa tiež nejakým spôsobom dotazoval, že 
sa mali v úmysle prihlásiť do výzvy č. 2022/002 a vtedy v rámci nejakého poradenstva im bolo povedané, nech sa 
nehlásia do všeobecnej výzvy na podporu športovej infraštruktúry, pretože je to v protiklade s trojročnou filozofiou 
Fondu na podporu športu, kvôli duplicitnému spolufinancovaniu zo štátneho rozpočtu, a preto nech hľadajú 
podporu v rámci projektov ŠINV. Projekt využil stav, že aj vláda SR odsúhlasila túto športovú infraštruktúru ako 
ŠINV, tam to aj preto presadzovali, ale vidí nejakú kontinuitu. Má teda za to, že v tejto všeobecnej vyzve 
č. 2022/002 by nemali byť podporene takéto projekty. Na uvedené reagoval aj člen SR FNPŠ p. Branislav Tréger 
a uviedol, že je to dosť zapeklitý príklad a mohol by z toho byť precedens. Uviedol tiež príklad mesta Ružomberka, 
že vracali finančné prostriedky a idú žiadať opäť o príspevok na projekt. Podľa jeho názoru je Fond na podporu 
športu na to, aby pomohli dať športoviská do prevádzkyschopného stavu a žiadatelia sa budú potom spoliehať 
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na to, že budú vo všeobecnej výzve podporení. Podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi uviedol, že toto zákon 
o fonde umožňuje robiť len pri ŠINV.  

Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan sa vrátil k téme Ekonomickej univerzity a sám potvrdil, že bol jeden z tých, 
ktorí hlasovali za a nie je to hlasovanie, na ktoré je hrdý. Nemalo by to tak fungovať, že sa začne stavať stavba 
a potom sa uvidí čo bude a nejak to bude. V kontexte toho, že ide o súčasť školskej športovej infraštruktúry, 
hlasoval za. Teraz sa však opýtal sám seba, v čom je rozdiel medzi týmto projektom Ekonomickej univerzity 
a Moldavou nad Bodvou aj keď zdroje sú iné. Možnosti vidí viacero, avšak chce sa o tom baviť. Vnímal, že žiadosť 
Jazdeckého klub Detva, o.z. bude v poriadku po ponížení neoprávnených výdavkov. Na záver uviedol, že 
premýšľal, ako to celé uchopiť, o ktorých projektoch môžu hlasovať a o ktorej z variant budú hlasovať, k tomu chce 
viesť celú diskusiu. 

O slovo požiadal aj projektový manažér kancelárie FNPŠ p. Michal Noga a vrátil sa opäť k projektu žiadateľa 
Moldava nad Bodvou. Uviedol, že výklad podmienok výzvy č. 2022/002, kde sa v bode 6 ods. 2 uvádza, že žiadateľ 
je povinný zabezpečiť spolufinancovanie projektu minimálne vo výške 30 % z celkových oprávnených nákladov 
na projekt. Pojem spolufinancovanie berie teda tak, že sa týka iba oprávnených výdavkov. V odseku 7 sa ďalej 
uvádza, že oprávnené výdavky nemôžu byť uhrádzané z finančných prostriedkov štátneho rozpočtu, napr. dotácie 
z Úradu vlády SR, ministerstva a podobne a ani z príspevku poskytnutého Fondom na podporu športu, atď. Podľa 
jeho názoru, čo výzva nerieši je, z akých zdrojov môžu byť spolufinancované neoprávnené výdavky na projekt. 
V tomto prípade si žiadateľ mesto Moldava nad Bodvou vyčlenil neoprávnené výdavky na projekt, ktoré bude 
financovať práve z tejto dotácie z vlády SR a oprávnené výdavky preukázal, že má zabezpečené vo výške 30 % 
z vlastných zdrojov a na zvyšok si žiada príspevok. V tom, čo zaznelo aj v prípade projektov v predchádzajúcich 
výzvach, si len dovolil poopraviť, že prípad žiadateľa mesto Hanušovce nad Topľou boli iný prípad, oni preukazovali 
spolufinancovanie z vlády SR na oprávnené výdavky, z uvedeného dôvodu boli správne vyradené 
v predchádzajúcej infraštruktúrnej výzve č. 2020/001.  

Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan sa opýtal, či sú nejaké otázky k tejto veci, a keďže neboli, tak navrhol aby 
prešli už k samotnému schvaľovaniu. Členovia SR FNPŠ pri schvaľovaní vychádzali z tabuľky prehľadu 
ohodnotených projektov odbornou komisiou a zhodli sa, že nebudú vstupovať do bodového hodnotenia. Zároveň 
pri každom projekte by si povedali, či v kontexte žiadateľa alebo projektu má byť niektorý člen SR FNPŠ vylúčený 
v zmysle § 14 ods. 1 zákona o fonde, či sa chce niekto zdržať alebo chce niekto hlasovať odlišne, ako odporučila 
odborná komisia a ak áno, aby to dokázali v ideálnej podobe aj zachytiť. Do budúcna nechce, aby sa v kontexte 
spomenutého účelovo rozdeľovali projekty na oprávnené a neoprávnené výdavky. Moldavu nad Bodvou vníma 
niekde na pomedzí, lebo % spolufinancovania z vlastných zdrojov disponujú. Rovnako tak požiadal, aby si 
spoločne členovia SR FNPŠ prešli jednotlivé projekty s odsúhlasenou navýšenou alokáciou 33 mil. EUR. 
V prípade, že sa alokácia vyčerpá, tak majú zatiaľ stanovenú čiaru odbornou komisiou, ktoré projekty odporúča 
podporiť a o tých ostatných nerozhodnú, lebo sa môže stať, že sa tá čiara môže prípadne posúvať. 

Člen SR FNPŠ p. Ivan Greguška sa prihlásil s technickou otázkou k hodnoteniu, aj keď nechce vstupovať 
do samotného procesu hodnotenia, ale či preberali na odbornej komisii rozdiely (delty) pri hodnotení, lebo 
podľa neho sú veľmi veľké aj pri takých kritériách hodnotenia, kde by nemali byť takmer žiadne rozdiely. 
Na uvedené odpovedal podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi a uviedol, že týmto rozdielom v jednotlivých 
hodnoteniach (delty) sa venovali jeden celý deň. Oproti skúsenostiam z predchádzajúcich výziev si hodnotitelia 
stáli za svojím hodnotením, a keď sa ich dožiadali, trvali si na hodnotení. Spoločne si prešli všetky delty, ale nemohli 
vstupovať do toho. Pri postupnom prechádzaní si jednotlivých projektov môžu prejsť aj toto a okomentujú to. Ako 
ďalej zhodnotil, on tam zastaval pozíciu zástupcu SR FNPŠ a na kontext vyhodnotenia výzvy č. 2022/002 to nemalo 
dopad. Po skúsenosti s niektorými kritériami to je skôr otázka na prípadnú diskusiu do budúcna, a to dopracovať, 
zjednodušiť pri kritériách, kde sú rôzne názory – napr. areál škôl, či zdravotne postihnutí. Projektový manažér 
pre ŠINV kancelárie FNPŠ p. Radoslav Jenčuš ešte doplnil, že nastavený systém hodnotenia, kde projekt hodnotia 
štyria hodnotitelia a je tam veľký počet kritérií, je taký robustný, že ten projekt, čo získal body skutočne si ich zaslúžil 
a či tam je 5 bodov alebo 10 bodov rozdiel, z nášho pohľadu to môže vyzerať, že je to jednoznačné kritérium, ale 
z pohľadu iných ľudí to tak nebolo. Od prítomných členov SR FNPŠ zaznela otázka, či spomínaná delta zmenila 
úspešnosť projektu? Na to odpovedal podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi, že trochu to zmenilo poradie. 
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Pri niektorých projektoch boli veľké delty a aj veľa technických chýb v projektoch. Takže keď na to upozornili, tak 
si to hodnotiteľ uvedomil, že urobil chybu. Vďaka tomu robustnému systému po spriemerovaní  tak nemal pocit, že 
projekt nadmieru zvýhodnili alebo naopak znevýhodnili z tohto titulu, ale pri kritériách ako areál školy alebo 
zdravotne znevýhodnení, tam boli najväčšie rozdiely.  

V rámci tohto bodu sa online pripojil k rokovaniu člen SR FNPŠ p. Jozef Krnáč, čím došlo k zmene kvóra 
členov SR FNPŠ prítomných na zasadnutí. 
 
Následne predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan navrhol hlasovať o každom projekte jednotlivo a zároveň si 
pri každom spoločne prejsť spomínané rozdiely a delty. Prítomní členovia SR FNPŠ sa po krátkej diskusii zhodli, 
že nebudú prechádzať projekty jednotlivo a navrhli opačný postup. Zhodli sa tiež, že po vysvetlení rozdielov (delt) 
v niektorých hodnoteniach projektov si už nepotrebujú jednotlivé delty prechádzať.  
 
Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan na základe uvedeného vzal na vedomie, že bol na tom všeobecný súhlas. 
Osobitne tak budú hlasovať len pri projektoch, kde by potenciálne hrozil konflikt záujmov podľa § 14 ods. 1 zákona 
o fonde alebo pri inej prekážke (napr. nesúhlas člena SR FNPŠ s podporou projektu). O zvyšných projektoch budú 
hlasovať naraz k jednému navrhovanému uzneseniu.  
 
 
V rámci uvedeného bodu návrhu uznesenia, ktorý sa týkal žiadosti č. 78 (NTC Košice, a.s.), bol prednesený 
potenciálny konflikt záujmov, a to v prípade člena SR FNPŠ p. Michala Varmusa a člena SR FNPŠ p. Ivana 
Gregušku, ktorí boli vylúčení z hlasovania vo veci podľa § 14 ods. 1 zákona o fonde, čím došlo k zmene kvóra 
členov SR FNPŠ hlasujúcich o predmetnom bode uznesenia.  
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 8/5/2023 
 
4. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu odbornej komisie „Športová 
infraštruktúra“ o ukončení hodnotenia postúpenej žiadosti č. 78 (NTC Košice, a.s.) predloženej v rámci 
výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia 
a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2022/002 a predbežne schvaľuje poskytnúť príspevok 
na projekt podpory športu podľa § 15 ods. 3 písm. a) zákona č. 310/2019 Z. z. o Fonde na podporu športu 
v znení neskorších predpisov v zmysle predloženej žiadosti a po posúdení súladu s pravidlami 
poskytovania štátnej pomoci bude vydané rozhodnutie o poskytnutí príspevku na projekt. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 9 
 
Za: 0 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 9 (Križan, Asványi, Tréger, Lažo, Dráb, Pitek, Šaradín, Hrbek a Krnáč)  
 
Konflikt záujmov podľa § 14 ods. 1 zákona o fonde: 2 (Varmus, Greguška) 
 
Uznesenie nebolo prijaté. 
 
Odôvodnenie zdržania sa hlasovania vo veci členov SR FNPŠ: Zápis žiadateľa NTC Košice, a.s. v IS SEMP 
o poskytnutej dotácii Ministerstvom financií Slovenskej republiky vo výške 9 miliónov EUR ako štátnej pomoci 
na projekt predložený v žiadosti o poskytnutie príspevku v rámci výzvy č. 2022/002. Spolufinancovanie projektu 
zo štátneho rozpočtu, čo nie je v súlade s bodom 6 ods. 7 výzvy č. 2022/002. 
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Následne členovia SR FNPŠ pristúpili k hlasovaniu o ďalšom bode návrhu uznesenia. V rámci uvedeného bodu 
návrhu uznesenia, ktorý sa týkal žiadosti č. 139 (mesto Moldava nad Bodvou), nebol identifikovaný ani prednesený 
žiadny potenciálny konflikt záujmov podľa § 14 ods. 1 zákona o fonde.  
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 8/5/2023 
 
5. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu odbornej komisie „Športová 
infraštruktúra“ o ukončení hodnotenia postúpenej žiadosti č. 139 (mesto Moldava nad Bodvou) predloženej 
v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci programu „Výstavba, 
rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2022/002 a predbežne schvaľuje poskytnúť 
príspevok na projekt podpory športu podľa § 15 ods. 3 písm. a) zákona č. 310/2019 Z. z. o Fonde na podporu 
športu v znení neskorších predpisov v zmysle predloženej žiadosti a po posúdení súladu s pravidlami 
poskytovania štátnej pomoci bude vydané rozhodnutie o poskytnutí príspevku na projekt. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 11 
 
Za: 5 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 6 (Asványi, Lažo, Dráb, Pitek, Hrbek a Krnáč)  
 
Konflikt záujmov podľa § 14 ods. 1 zákona o fonde: 0 
 
Uznesenie nebolo prijaté. 
 
Odôvodnenie zdržania sa hlasovania vo veci dotknutých členov SR FNPŠ: Spolufinancovanie projektu 
predloženého v rámci žiadosti č. 139 (mesto Moldava nad Bodvou) zo štátneho rozpočtu, čo nie je v súlade 
s bodom 6 ods. 7 výzvy č. 2022/002. Poskytnuté finančné prostriedky vo výške 750-tisíc EUR z vlády SR - 
kumulácia pomoci. 
 
 
V rámci uvedeného bodu návrhu uznesenia, ktorý sa týkal žiadosti č. 87 (Športové zariadenia Petržalky, s. r. o.), 
bol prednesený potenciálny konflikt záujmov, a to v prípade predsedu SR FNPŠ p. Ladislava Križana, ktorý bol 
vylúčený z hlasovania vo veci podľa § 14 ods. 1 zákona o fonde, čím došlo k zmene kvóra členov SR FNPŠ 
hlasujúcich o predmetnom bode uznesenia.  
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 8/5/2023 
 
6. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu odbornej komisie „Športová 
infraštruktúra“ o ukončení hodnotenia postúpenej žiadosti č. 87 (Športové zariadenia Petržalky, s. r. o.) 
predloženej v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci programu „Výstavba, 
rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2022/002 a predbežne schvaľuje poskytnúť 
príspevok na projekt podpory športu podľa § 15 ods. 3 písm. a) zákona č. 310/2019 Z. z. o Fonde na podporu 
športu v znení neskorších predpisov v zmysle predloženej žiadosti a po posúdení súladu s pravidlami 
poskytovania štátnej pomoci bude vydané rozhodnutie o poskytnutí príspevku na projekt. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
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Prítomní: 10 
 
Za: 10 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0  
 
Konflikt záujmov podľa § 14 ods. 1 zákona o fonde: 1 (Križan) 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 
V rámci uvedeného bodu návrhu uznesenia, ktorý sa týkal žiadosti č. 85 (Mestská časť Bratislava - Petržalka), bol 
prednesený potenciálny konflikt záujmov, a to v prípade predsedu SR FNPŠ p. Ladislava Križana, ktorý bol 
vylúčený z hlasovania vo veci podľa § 14 ods. 1 zákona o fonde, čím došlo k zmene kvóra členov SR FNPŠ 
hlasujúcich o predmetnom bode uznesenia.  
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 8/5/2023 
 
7. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu odbornej komisie „Športová 
infraštruktúra“ o ukončení hodnotenia postúpenej žiadosti č. 85 (Mestská časť Bratislava - Petržalka) 
predloženej v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci programu „Výstavba, 
rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2022/002 a predbežne schvaľuje poskytnúť 
príspevok na projekt podpory športu podľa § 15 ods. 3 písm. a) zákona č. 310/2019 Z. z. o Fonde na podporu 
športu v znení neskorších predpisov v zmysle predloženej žiadosti a po posúdení súladu s pravidlami 
poskytovania štátnej pomoci bude vydané rozhodnutie o poskytnutí príspevku na projekt. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 10 
 
Za: 10 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0  
 
Konflikt záujmov podľa § 14 ods. 1 zákona o fonde: 1 (Križan) 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 
V rámci uvedeného bodu návrhu uznesenia, ktorý sa týkal žiadosti č. 177 (Hlavné mesto Slovenskej republiky 
Bratislava), bol prednesený potenciálny konflikt záujmov, a to v prípade predsedu SR FNPŠ p. Ladislava Križana, 
ktorý bol vylúčený z hlasovania vo veci podľa § 14 ods. 1 zákona o fonde, čím došlo k zmene kvóra členov SR 
FNPŠ hlasujúcich o predmetnom bode uznesenia.  
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 8/5/2023 
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8. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu odbornej komisie „Športová 
infraštruktúra“ o ukončení hodnotenia postúpenej žiadosti č. 177 (Hlavné mesto Slovenskej republiky 
Bratislava) predloženej v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci programu 
„Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2022/002 a predbežne schvaľuje 
poskytnúť príspevok na projekt podpory športu podľa § 15 ods. 3 písm. a) zákona č. 310/2019 Z. z. o Fonde 
na podporu športu v znení neskorších predpisov v zmysle predloženej žiadosti a po posúdení súladu 
s pravidlami poskytovania štátnej pomoci bude vydané rozhodnutie o poskytnutí príspevku na projekt. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 10 
 
Za: 10 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0  
 
Konflikt záujmov podľa § 14 ods. 1 zákona o fonde: 1 (Križan) 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 
V rámci uvedeného bodu návrhu uznesenia, ktorý sa týkal žiadosti č. 4 (Žilinská univerzita v Žiline), bol prednesený 
potenciálny konflikt záujmov, a to v prípade člena SR FNPŠ p. Michala Varmusa, ktorý bol vylúčený z hlasovania 
vo veci podľa § 14 ods. 1 zákona o fonde, čím došlo k zmene kvóra členov SR FNPŠ hlasujúcich o predmetnom 
bode uznesenia.  
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 8/5/2023 
 
9. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu odbornej komisie „Športová 
infraštruktúra“ o ukončení hodnotenia postúpenej žiadosti č. 4 (Žilinská univerzita v Žiline) predloženej 
v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci programu „Výstavba, 
rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2022/002 a predbežne schvaľuje poskytnúť 
príspevok na projekt podpory športu podľa § 15 ods. 3 písm. a) zákona č. 310/2019 Z. z. o Fonde na podporu 
športu v znení neskorších predpisov v zmysle predloženej žiadosti a po posúdení súladu s pravidlami 
poskytovania štátnej pomoci bude vydané rozhodnutie o poskytnutí príspevku na projekt. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 10 
 
Za: 10 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0  
 
Konflikt záujmov podľa § 14 ods. 1 zákona o fonde: 1 (Varmus) 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
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V kontexte uvedeného v rámci tohto bodu došlo k zníženiu požadovaného príspevku o identifikované neoprávnené 
výdavky a SR FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu bodu uznesenia už s upravenou výškou príspevku na projekt 
podpory športu. V rámci uvedeného bodu návrhu uznesenia, ktorý sa týkal žiadosti č. 108 (Jazdecký klub Detva), 
nebol identifikovaný ani prednesený potenciálny konflikt záujmov podľa § 14 ods. 1 zákona o fonde.  
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 8/5/2023 
 
10. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu odbornej komisie „Športová 
infraštruktúra“ o ukončení hodnotenia postúpenej žiadosti č. 108 (Jazdecký klub Detva) predloženej 
v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci programu „Výstavba, 
rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2022/002 a schvaľuje predbežne poskytnúť 
príspevok na projekt podpory športu podľa § 15 ods. 3 písm. a) zákona č. 310/2019 Z. z. o Fonde na podporu 
športu v znení neskorších predpisov vo výške 415.922,46 EUR a po posúdení súladu s pravidlami 
poskytovania štátnej pomoci bude vydané rozhodnutie o poskytnutí príspevku na projekt. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 11 
 
Za: 11 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Konflikt záujmov podľa § 14 ods. 1 zákona o fonde: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 
V rámci uvedeného bodu návrhu uznesenia, ktorý sa týkal žiadosti č. 10 (Mestská časť Bratislava - Rača), bol 
prednesený potenciálny konflikt záujmov, a to v prípade predsedu SR FNPŠ p. Ladislava Križana, ktorý bol 
vylúčený z hlasovania vo veci podľa § 14 ods. 1 zákona o fonde, čím došlo k zmene kvóra členov SR FNPŠ 
hlasujúcich o predmetnom bode uznesenia.  
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 8/5/2023 
 
11. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu odbornej komisie „Športová 
infraštruktúra“ o ukončení hodnotenia postúpenej žiadosti č. 10 (Mestská časť Bratislava - Rača) 
predloženej v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci programu „Výstavba, 
rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2022/002 a predbežne schvaľuje poskytnúť 
príspevok na projekt podpory športu podľa § 15 ods. 3 písm. a) zákona č. 310/2019 Z. z. o Fonde na podporu 
športu v znení neskorších predpisov v zmysle predloženej žiadosti a po posúdení súladu s pravidlami 
poskytovania štátnej pomoci bude vydané rozhodnutie o poskytnutí príspevku na projekt. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 10 
 
Za: 10 
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Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0  
 
Konflikt záujmov podľa § 14 ods. 1 zákona o fonde: 1 (Križan) 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 
Na žiadosť člena SR FNPŠ p. Miroslava Drába sa v rámci identifikovania projektov na osobitné hlasovanie pristavili 
členovia SR FNPŠ pri žiadosti č. 64 (Mesto Prešov). Projekt s názvom „Výstavba a rekonštrukcia športovej 
infraštruktúry“, ktorý uviedol, že pri návšteve mesta Prešov boli oboznámení aj s dotknutým projektom. Ak z toho 
projektu dobre vyčítal, ihrisko na plážový volejbal je umiestnené pri základnej škole. Podľa jeho názoru tak vlastne 
znemožnia deťom materskej školy a základnej školy vôbec byť vonku, keďže to je veľký priestor. Ihrisko nie je 
vôbec zakryté, takže využiteľnosť je maximálne päť mesiacov do roka. Nepochybuje o tom, že tam odvádzajú dobrú 
prácu miestni plážoví volejbalisti, ktorí sú asi najlepší na Slovensku. Keď tam boli, vtedy predniesol svoj osobný 
názor umiestniť tento projekt niekde inde. Podľa neho je projekt nevhodne umiestnený, kde to podľa projektu majú 
v pláne umiestniť, znemožnia tým deťom chodiť von, aby sa hrali a atď. Myslí si, že by bolo vhodné iné športovisko 
v areáli základnej školy. Rád si však vypočuje iné názory. Rozumie skutočnosti, že projekt má pridelené body, ale 
mrzí ho, že nekomunikovali viac s mestom, že projekt je dobrý, ale na inom mieste resp. lokalite. Na uvedené 
predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan reagoval a poznamenal, že na mieste tohto športoviska bol a za seba bude 
hlasovať za schválenie príspevku. Má za to, že to, aké projekty chcú vybudovať, majú rozhodnúť volení zástupcovia 
mesta Prešov. Ak ten projekt prešiel schválením mestského zastupiteľstva, pravdepodobne je to ich priorita a takto 
to chcú, a preto na to vyčlenili finančné prostriedky. Možno to vnímať aj takto ako to odznelo, avšak rozhodli sa, 
a preto to bude rešpektovať. Do diskusie sa zapojil aj člen SR FNPŠ p. Dušan Šaradín a uviedol, že ak si to dobre 
pamätal, tak člen SR FNPŠ p. Miroslav Dráb im vtedy hovoril, aby sa ihrisko umiestnilo na kraj, viac k tomu plotu, 
aby mali prístup, aby tak zabezpečili väčšiu využiteľnosť plochy. Súhlasí s ním v tom, že ihrisko je umiestnené 
v strede plochy, kde to znehodnocuje celé športovisko. Napriek tomu sa bude však musieť prikloniť k podpore tohto 
projektu, pretože zastáva rovnako názor, keď si to mesto Prešov naprojektoval, vidia v tom zmysel využitia a budú 
to vedieť prevádzkovať, bohužiaľ s tým nespraví Fond na podporu športu nič. Člen SR FNPŠ p. Miroslav Dráb ešte 
navrhol do budúcna a možno sa mýli a prípadne nech ho ostatní členovia SR FNPŠ opravia, ale v SR FNPŠ sú 
ľudia, ktorí by mohli na tie samosprávy viacej apelovať ako akýsi poradný orgán, a aby sme sa im aj snažili pomôcť, 
kde by mohli efektívnejšie umiestňovať športoviská. Sám mal pozitívne skúsenosti z čias ešte pred vyhlásením 
výzvy č. 2022/002, že ak si ho nejaký starosta zavolal, poradil sa s ním a nechal si poradiť. Na záver tejto časti 
predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan ešte poďakoval členovi SR FNPŠ p. Miroslavovi Drábovi, že sa zúčastňuje 
množstva slávnostných otváraní športovísk podporených Fondom na podporu športu a zároveň doplnil, že sa 
rozprával s riaditeľom Metropolitného inštitútu Bratislavy o prípadnej spolupráci aj s ich kapacitami medzi 
architektmi o vypracovaní princípov a zásad športovej infraštruktúry v spolupráci aj so športovými zväzmi.  
 
V rámci uvedeného bodu návrhu uznesenia, ktorý sa týkal žiadosti č. 64 (Mesto Prešov), nebol identifikovaný ani 
prednesený potenciálny konflikt záujmov podľa § 14 ods. 1 zákona o fonde. 
 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 8/5/2023 
 
12. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu odbornej komisie „Športová 
infraštruktúra“ o ukončení hodnotenia postúpenej žiadosti č. 64 (Mesto Prešov) predloženej v rámci výzvy 
na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia 
a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2022/002 a predbežne schvaľuje poskytnúť príspevok 
na projekt podpory športu podľa § 15 ods. 3 písm. a) zákona č. 310/2019 Z. z. o Fonde na podporu športu 
v znení neskorších predpisov v zmysle predloženej žiadosti a po posúdení súladu s pravidlami 
poskytovania štátnej pomoci bude vydané rozhodnutie o poskytnutí príspevku na projekt. 
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Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 11 
 
Za: 10 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 1 (Dráb)  
 
Konflikt záujmov podľa § 14 ods. 1 zákona o fonde: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
Odôvodnenie zdržania sa hlasovania vo veci člena SR FNPŠ p. Miroslava Drába: V zmysle predchádzajúcej 
diskusie k žiadosti č. 64 (Mesto Prešov). 
 
 
V rámci uvedeného bodu návrhu uznesenia, ktorý sa týkal žiadosti č. 174 (Mesto Banská Štiavnica), bol prednesený 
potenciálny konflikt záujmov, a to v prípade člena SR FNPŠ p. Lukáša Piteka, ktorý bol vylúčený z hlasovania 
vo veci podľa § 14 ods. 1 zákona o fonde, čím došlo k zmene kvóra členov SR FNPŠ hlasujúcich o predmetnom 
bode uznesenia.  
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 8/5/2023 
 
13. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu odbornej komisie „Športová 
infraštruktúra“ o ukončení hodnotenia postúpenej žiadosti č. 174 (Mesto Banská Štiavnica) predloženej 
v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci programu „Výstavba, 
rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2022/002 a predbežne schvaľuje poskytnúť 
príspevok na projekt podpory športu podľa § 15 ods. 3 písm. a) zákona č. 310/2019 Z. z. o Fonde na podporu 
športu v znení neskorších predpisov v zmysle predloženej žiadosti a po posúdení súladu s pravidlami 
poskytovania štátnej pomoci bude vydané rozhodnutie o poskytnutí príspevku na projekt. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 10 
 
Za: 10 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0  
 
Konflikt záujmov podľa § 14 ods. 1 zákona o fonde: 1 (Pitek) 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 
V rámci tohto bodu rokovania sa odpojil od rokovania člen SR FNPŠ p. Jozef Krnáč, čím došlo k zmene 
kvóra členov SR FNPŠ prítomných na zasadnutí. 
 
 



 29 

Počas postupného hlasovania a schvaľovania jednotlivých žiadostí členovia SR FNPŠ zároveň priebežne sledovali 
aj čerpanie alokácie a pristavili sa pri projekte mesta Bardejov práve z dôvodu, že sa jedná o projekt za milión EUR 
a jeho schválením by prekročili alokáciu. Nad rámec alokácie by to formálne predstavovalo sumu približne 400-
tisíc EUR. Následne prebehla krátka diskusia, ohľadom už spomínanej plávajúcej čiary, ak sa v rámci verejných 
obstarávaní jednotlivých projektov ušetria nejaké finančné prostriedky, aký by bol následne postup a aká bola 
doterajšia prax.  
 
Koordinátorka procesov a projektová manažérka kancelárie FNPŠ p. Silvia Ondrejčáková členov SR FNPŠ 
upozornila na skutočnosť, že ďalšie tri projekty po projekte mesta Bardejov dosiahli v hodnotení rovnaký počet 
bodov.  
 
Projektový manažér kancelárie FNPŠ p. Michal Noga sa ešte vrátil späť k projektu mesta Moldava nad Bodvou. 
V rámci výzvy č. 2021/004 mali obdobný prípad s mestom Banská Bystrica, ktorý bol schválený a už aj finančne 
ukončený. Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan reagoval a uviedol, že rozhodnutie už bolo urobené. O slovo sa 
prihlásil aj člen SR FNPŠ p. Ivan Greguška a uviedol, že nemá problém podporiť aj projekt mesta Bardejov v plnej 
výške, keďže iné sumy projektov sa podľa neho ešte ponížia. Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan sa opýtal 
a chcel spoločne diskutovať a o ďalšom postupe. O ostatných rozhodnú o neposkytnutí príspevku pre vyčerpanie 
alokácie na zasadnutí alebo o nich nerozhodnú. A čo teda v prípade, ak kvôli štátnej pomoci vypadne viac 
projektov, ako budú postupovať v tejto veci. Na uvedené reagoval člen SR FNPŠ p. Ivan Greguška a navrhol 
nerozhodnúť o nich na zasadnutí. Následne prebehla krátka diskusia medzi členmi SR FNPŠ, že dnešné 
schvaľovanie skončí pri projekte mesta Bardejov, o ktorom ešte prebehne diskusia o ďalšom postupe.  
 
Projektový manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ p. Radoslav Jenčuš informoval, že u veľkej väčšiny projektov je 
ešte neukončené verejné obstarávanie a možno len jedna tretina ho má ukončené do konania zasadnutia. Ďalej 
prítomní členovia SR FNPŠ diskutovali o termíne, dokedy by sa mohla ešte schvaľovať prípadne druhá časť 
projektov, ak by rozdelili hlasovanie na dve časti, a aby to bolo fér voči žiadateľom, nech vedia, že môže nastať 
ešte taká situácia. Diskutovali aj o možnostiach hlasovania, jedna možnosť bola uzavrieť 1. časť hlasovania 
po obec Podlužany a o 2. časti projektov rozhodnú na ďalšom zasadnutí SR FNPŠ vzhľadom na alokáciu. Druhou 
možnosťou bolo rozhodnúť o všetkých odporúčaných žiadostí na podporu projektov vrátane projektu mesta 
Bardejov, a tak aj o ňom hlasovali.  
 
V rámci uvedeného bodu návrhu uznesenia, ktorý sa týkal žiadosti č. 165 (Mesto Bardejov), nebol identifikovaný 
ani prednesený potenciálny konflikt záujmov podľa § 14 ods. 1 zákona o fonde.  
 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 8/5/2023 
 
14. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu odbornej komisie „Športová 
infraštruktúra“ o ukončení hodnotenia postúpenej žiadosti č. 165 (Mesto Bardejov) predloženej v rámci 
výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia 
a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2022/002 a predbežne schvaľuje poskytnúť príspevok 
na projekt podpory športu podľa § 15 ods. 3 písm. a) zákona č. 310/2019 Z. z. o Fonde na podporu športu 
v znení neskorších predpisov v zmysle predloženej žiadosti a po posúdení súladu s pravidlami 
poskytovania štátnej pomoci bude vydané rozhodnutie o poskytnutí príspevku na projekt. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 10 
 
Za: 7 
 
Proti: 0 
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Zdržali sa hlasovania: 3 (Križan, Šaradín a Tréger) 
 
Konflikt záujmov podľa § 14 ods. 1 zákona o fonde: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
Odôvodnenie zdržania sa hlasovania vo veci členov SR FNPŠ: Dôvodná obava z prekročenia schválenej 
alokácie v rámci výzvy č. 2022/002. 
 
 
V nadväznosti na prebiehajúce hlasovania právnik kancelárie FNPŠ p. Michal Fabian podotkol, aby sa ešte 
hlasovalo o tých projektov, ktorým sa príspevok neposkytne a následne sa prechádzali návrhy uznesení, k tomuto 
bodu. Následne sa ďalej sa diskutovalo, či hlasovania o schvaľovaní budú rozdelené na viac častí. Právnik 
kancelárie FNPŠ p. Michal Fabian zároveň upozornil na lehotu 90 dní podľa § 15 zákona o fonde, ktorá plynie 
odo dňa uplynutia termínu na doručenie žiadostí na základe odporúčania odbornej komisie a uplynie v tomto 
prípade dňa 17.07.2023, a preto sa informoval a  má za to, že keď sa rozhodlo o tomto balíku, už o ďalšom sa asi 
nebude rozhodovať. Ak sa ušetria pri výsledkoch verejného obstarávania pri jednotlivých projektoch, finančné 
prostriedky sa použijú v rámci alokácie v ďalšej výzve na podporu športovej infraštruktúry, ktorá sa plánuje 
vyhlasovať každý rok, a teda aj v tomto roku.  

Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan poďakoval za upozornenie a osobne bol naklonený rozhodnúť o druhej časti 
na najbližšom zasadnutí SR FNPŠ ako teraz povedať en bloc nie a doplnil, že dotknutú lehotu nestihli ani pri výzve 
č. 2021/004 ani č. 2020/001. Ak sa rozhodne akokoľvek, že to napríklad uzavrú na tomto zasadnutí pri 85 
projektoch, bude to v poriadku.  

O slovo požiadal projektový manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ p. Radoslav Jenčuš a upozornil, že už teraz sme 
400-tisíc EUR cez alokáciu a tie ďalšie projekty v poradí sú v súčte za cca 1,9 mil. EUR a viac. Z uvedeného dôvodu 
je malý predpoklad, že po posúdení štátnej pomoci sa uvoľní taká čiastka. Následne prebehla ešte krátka diskusia, 
kde sa členovia SR FNPŠ zhodli, že schvaľovať projekty budú na dnešnom zasadnutí SR FNPŠ v jednom balíku. 
Následne len spoločne doplnili schválenie poskytnutia príspevkov vykonať „predbežne“ práve pre ešte neukončenú 
kontrolu a posúdenie štátnej pomoci. 
 
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnej časti bodu programu zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR 
FNPŠ p. Ladislav Križan navrhol hlasovať o tejto ďalšej časti bodu programu. 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 8/5/2023 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o ukončení formálnej kontroly 
predložených žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia 
športovej infraštruktúry“ číslo: 2022/002. 
 
2. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu odbornej komisie „Športová 
infraštruktúra“ o ukončení hodnotenia postúpených žiadostí v rámci výzvy na predkladanie žiadostí 
o poskytnutie príspevku v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej 
infraštruktúry“ č. 2022/002 a predbežne schvaľuje poskytnúť príspevok na projekt podpory športu 
podľa § 15 ods. 3 písm. a) zákona č. 310/2019 Z. z. o Fonde na podporu športu v znení neskorších predpisov 
žiadostiam v zmysle predloženého zoznamu úspešných žiadateľov a po posúdení súladu s pravidlami 
poskytovania štátnej pomoci budú vydané rozhodnutia o poskytnutí príspevku na projekt.  
 
3. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu odbornej komisie „Športová 
infraštruktúra“ o ukončení hodnotenia postúpených žiadostí na predkladanie žiadostí o poskytnutie 
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príspevku v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2022/002 
a schvaľuje neposkytnúť príspevok na projekt podpory športu podľa § 15 ods. 3 písm. b) zákona č. 310/2019 
Z. z. o Fonde na podporu športu v znení neskorších predpisov žiadostiam v zmysle predloženého zoznamu 
neúspešných žiadateľov.  
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 10 
 
Za: 10 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 
9. ŠPORTOVÁ INFRAŠTRUKTÚRA NÁRODNÉHO VÝZNAMU  
 
Bod programu uviedol predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan a k návrhom uznesení, ktoré boli zasielané 
23.06.2023 uviedol, prečo došlo k ich úprave v deň konania zasadnutia SR FNPŠ. Vo vzťahu k Mestskej krytej 
plavárni v Košiciach nebolo zjavné, aká bola výsledná suma požadovaného príspevku. Prebehli rokovania 
s primátorom mesta Košice p. Jaroslavom Polačekom a SOŠV, bola tam doplnená suma, ktorá predstavuje 50 % 
z celkovej sumy, ktorá vzišla z verejného obstarávania a chce, aby sa o tom porozprávali, lebo to môže súvisieť 
s návrhom uznesenia o vracaní finančných prostriedkov, návrh ktorého im od predsedu DR FNPŠ a generálneho 
riaditeľa sekcie športu p. Petra Dedíka posielal. Zatiaľ podporili celkovo päť projektov. Fond na podporu športu má 
na tento rok vyčlenených celkovo 25,7 mil. EUR a 7 mil. EUR budúci rok. Následne položil otázku členom SR 
FNPŠ, či má s uvedenou požadovanou sumou príspevku na projekt niekto problém, pretože ak to odsúhlasia, 
žiadosť pôjde na MŠVVŠ SR s oznámením, že SR FNPŠ podporila tento projekt s cieľom, aby bol pripravený 
materiál na vládu Slovenskej republiky. Z dôvodu požadovanej výšky príspevku je nutné schválenie vládou SR. 
K uvedenému štátny tajomník pre šport MŠVVŠ SR p. Richard Nemec doplnil, ak by to SR FNPŠ odsúhlasila ešte 
na tomto zasadnutí, tak MŠVVŠ SR sa bude snažiť čím skôr pripraviť návrh na vládu SR, aby v auguste už mohli 
prípadne začať stavať. Budúci týždeň sa pripraví materiál, na čo predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan reagoval, 
že ešte dnes zabezpečí doručenie jednoduchého listu s informáciou a žiadosťou na MŠVVŠ SR.  
 
V prípade Zimného štadióna Ondreja Nepelu v Bratislave predseda SR FNPŠ p, Ladislav Križan uviedol, že 
v návrhu uznesenia bola doplnená suma, ktorá bola uvedená v pôvodnom zozname. Nachádza sa tam päť 
subprojektov. Jeden sa týka výmeny svetiel, kde je zmluva už platná a účinná a už sa realizuje. Členom SR FNPŠ 
poskytol dôležitú aktualizáciu k projektu. Deň pred zasadnutím SR FNPŠ na mestskom zastupiteľstve v Bratislave 
schválili sumu vo výške 250-tisíc EUR na spolufinancovanie tohto projektu. Zvyšné štyri subprojekty budú začínať 
verejné obstarávania po základnej finančnej kontrole. Z hlasovania o podpore projektu bude vylúčený a podotkol, 
že v oboch prípadoch sa bavia o tom, že súbežne musí prebiehať proces posudzovania štátnej pomoci ad hoc 
na Protimonopolnom úrade Slovenskej republiky. Člen SR FNPŠ p. Patrik Hrbek sa v nadväznosti na to opýtal 
na informáciu resp. list o predaji/nepredaji Zimného štadióna Ondreja Nepelu, o ktorom hovorili na minulom 
zasadnutí SR FNPŠ. Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan na to uviedol, že existuje dotačná zmluva, ktorá 
zakazuje predaj zimného štadióna a informoval o tom aj prezidenta SOŠV p. Antona Siekela a ostatných. Zároveň 
mali rokovania s HC SLOVAN Bratislava, a.s. a do dnešného dňa nebola ani na hlavné mesto Bratislava ani nikde 
doručená žiadosť o kúpu zimného štadióna.  
 
Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan pokračoval a prešiel k Športovému centru UNIZA v Žiline. Členov SR FNPŠ 
informoval, že dva dni dozadu komunikoval s prorektorom univerzity a majú vysúťaženého dodávateľa, ešte však 
neuplynul termín na podanie prípadných námietok. Zároveň dva dni dozadu schválili na mestskom zastupiteľstve 
v Žiline poskytnutie 1,5 mil. EUR, disponujú už stanoviskom Útvaru hodnoty za peniaze (ďalej len „ÚHP“) 
a požiadali o 4.999.999 EUR. Na základe uvedeného nie je nutné postúpenie projektu na schválenie vládou SR. 
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V danom prípade nastávajú  dve možnosti, a to jedna je taká, že to schvália a s ohľadom na výšku príspevku treba 
mať na zreteli návrh uznesenia na vrátenie prostriedkov a druhá, že to prerokujú a podmienečne schvália a viac 
po schválení materiálu na vláde SR. On sám je za podporu tohto projektu. Otázne je, či to vyriešia dnes alebo 
potom. Podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi predsedovi SR FNPŠ p. Ladislavovi Križanovi uviedol, že ak má 
nejaké pripomienky k tomu projektu, tak nech si povedia, ktoré to sú a aké veci potrebujú mať ešte zodpovedané. 
Prípadne nech sa k tomu vyjadrí kancelária FNPŠ, prípadne člen SR FNPŠ p. Michal Varmus a potom zvážia, či 
možno projekt podporiť, keďže sú tam nejaké skutočnosti, ktoré budú projekt ovplyvňovať pri čerpaní finančných 
prostriedkov. Následne urobia nejaké konsenzuálne rozhodnutie, ktoré bude najlepšie pre ten projekt, aby bol 
realizovaný. Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan podotkol, že pripravenosť projektu je na vysokej úrovni a bavili 
sa o objeme finančných prostriedkov, ktorými aktuálne Fond na podporu športu disponuje. Ak vláda SR o 12 dní 
schváli, že Fond na podporu športu má vrátiť spomínané účelovo určené finančné prostriedky na ŠINV, tak v tom 
prípade nebude mať dostatok finančných prostriedkov na už schválené projekty plus Mestskú krytú plaváreň 
v Košiciach a Zimný štadión Ondreja Nepelu. Podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi na margo toho uviedol, že 
ak je problém, že nebude mať Fond na podporu športu financie, je dôležité to rozdiskutovať. Predseda SR FNPŠ 
p. Ladislav Križan vyzval k napočítaniu celkovej sumy jednotlivých projektov, o ktorých hovoril. Na to zareagoval 
projektový manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ p. Radoslav Jenčuš a podotkol, že je zmätený, pretože minule 
rozhodovali o zaradení ďalších projektov do zoznamu ŠINV a teraz sa hovorí, že nie sú finančné prostriedky a ide 
sa vyraďovať. Ak tomu dobre rozumel, do 12.07.2023 aj keby to dnes schválili, sa dá podľa toho návrh primerane 
upraviť. Štátny tajomník pre šport MŠVVŠ SR p. Richard Nemec v rámci diskusie uviedol, že to, o čom teraz 
diskutujú, už nie je možné. Tento návrh už má minister MŠVVŠ SR na stole na podpis a predpripravený tak, že sa 
v návrhu zaviaže vláda SR na následné roky poskytnúť finančné prostriedky na projekty ŠINV. Predseda SR FNPŠ 
p. Ladislav Križan počítal sumy jednotlivých projektov a zatiaľ bol v limite s tým, čo ide na vládu SR. Ak sa schváli 
k tomu Športové centrum UNIZA v Žiline, tak to prevyšuje sčasti tú sumu, ktorú dnes vie Fond na podporu športu 
poskytnúť. Ak sa stane, že budúci rok Fond na podporu športu nedostane späť spomínané finančné prostriedky 
na ŠINV, lebo materiál vláda SR neschváli, tak vzniknutý rozdiel na Športové centrum UNIZA v Žiline bude hradiť 
z vlastných zdrojov, ktoré sa týkajú ďalšej výzvy. Následne projektový manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ 
p. Radoslav Jenčuš doplnil, že podľa toho je ohrozená aj podpora Steel arény. On, ktorý má agendu projektov 
ŠINV na starosti je toho názoru podporiť schválenie aj Športového centra UNIZA v Žiline. Člen SR FNPŠ p. Michal 
Varmus doplnil informácie k projektu Športové centrum UNIZA v Žiline. Zatiaľ je garancia, že sa prípadné finančné 
prostriedky vyčerpajú do konca kalendárneho roka, keďže je možnosť nakúpiť celú konštrukciu a vyfinancovať to 
v tomto roku. Ak sa to posunie o ďalší mesiac, mohlo by sa stať čokoľvek, nemusia byť na SR FNPŠ 
uznášaniaschopní alebo niečo iné a už len ten jeden mesiac môže nabúrať celý proces výstavby, čím dôjde 
k ohrozeniu projektu v čase, aby sa to v termíne stihlo. Aktuálny stav je taký, že zhotoviteľ vie začať práce 
od polovice júla 2023. Na záver predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan krátko zrekapituloval prednesené informácie 
a mal za to, ak bude všeobecná zhoda medzi členmi SR FNPŠ, nech sa príspevok na projekt schváli a v uznesení 
sa doplní informácia o mestskom zastupiteľstve.  
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu programu zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR 
FNPŠ p. Ladislav Križan navrhol hlasovať o predmetnom bode programu a o každom bode návrhu uznesenia 
individuálne. 
 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom bode návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 9/5/2023 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave rozpracovanosti 
potenciálnych projektov športovej infraštruktúry národného významu, u ktorých možnosť čerpania 
príspevku v roku 2023.  
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 10 
 
Za: 10 
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Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 
V prípade projektu Mestskej krytej plavárne v Košiciach sa upravil návrh uznesenia priamo na zasadnutí 
o doplnenie „po schválení vládou SR“. Predtým ako pristúpili členovia SR FNPŠ k hlasovaniu ešte si zrekapitulovali 
a ozrejmili ďalší postup, v rámci ktorého Fond na podporu šprotu adresuje MŠVVŠ SR prijatie uznesenia a žiada 
MŠVVŠ SR, aby v spolupráci s Fondom na podporu športu vypracovalo a predložilo na vládu SR materiál 
k podpore projektu Mestskej krytej plavárne v Košiciach. Štátny tajomník pre šport MŠVVŠ SR p. Richard Nemec 
k tomu iba doplnil, že na základe toho listu sa vypracuje a pripraví návrh uznesenia, minister MŠVVŠ SR ho 
podpíše a predloží na vládu SR. Následne členovia SR FNPŠ pristúpili k hlasovaniu k predloženému návrhu bodu 
uznesenia. 
 
V rámci uvedeného bodu návrhu uznesenia, ktorý sa týkal projektu „Prestavba Mestskej krytej plavárne na Národné 
olympijské centrum“, nebol identifikovaný ani prednesený potenciálny konflikt záujmov podľa § 14 ods. 1 zákona 
o fonde. Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom bode návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 9/5/2023 
 
2. Správna rada Fondu na podporu športu na základe predloženého hodnotenia štúdie uskutočniteľnosti 
Útvaru hodnoty za peniaze zo dňa 21.06.2023 schvaľuje podľa § 15a ods. 4 zákona o fonde poskytnutie 
príspevku na projekt podpory športu „Prestavba Mestskej krytej plavárne na Národné olympijské centrum“ 
ako športovej infraštruktúre národného významu v maximálnej výške 8.340.148,06 EUR a po schválení 
vládou SR poveruje predsedu správnej rady Fondu na podporu športu uzatvorením zmluvy o príspevku 
po predložení stanoviska Protimonopolného úradu SR k splneniu podmienok na poskytnutie štátnej 
pomoci ad hoc a všetkých potrebných podkladov. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 10 
 
Za: 10 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Konflikt záujmov podľa § 14 ods. 1 zákona o fonde: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 
V rámci tohto bodu rokovania sa opäť online pripojil k rokovaniu člen SR FNPŠ p. Jozef Krnáč, čím došlo 
k zmene kvóra členov SR FNPŠ prítomných na zasadnutí. 
 
 
V rámci uvedeného bodu návrhu uznesenia, ktorý sa týkal projektu „Modernizácia Zimného štadióna Ondreja 
Nepelu v Bratislave“, bol prednesený potenciálny konflikt záujmov, a to v prípade predsedu SR FNPŠ p. Ladislava 
Križana, ktorý bol vylúčený z hlasovania vo veci podľa § 14 ods. 1 zákona o fonde, čím došlo k zmene kvóra členov 
SR FNPŠ hlasujúcich o predmetnom bode uznesenia. Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom bode návrhu 
uznesenia: 
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Uznesenie č. 9/5/2023 

 
3. Správna rada Fondu na podporu športu podľa § 15a ods. 2 zákona o fonde schvaľuje poskytnutie 
príspevku na projekt podpory športu „Modernizácia Zimného štadióna Ondreja Nepelu v Bratislave“ ako 
športovej infraštruktúre národného významu v maximálnej výške 983.350,- EUR a poveruje predsedu 
správnej rady Fondu na podporu športu uzatvorením zmluvy o príspevku po predložení stanoviska 
Protimonopolného úradu SR k splneniu podmienok na poskytnutie štátnej pomoci ad hoc a všetkých 
potrebných podkladov. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 10 
 
Za: 9 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 1 (Hrbek)  
 
Konflikt záujmov podľa § 14 ods. 1 zákona o fonde: 1 (Križan) 
 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
Odôvodnenie zdržania sa hlasovania vo veci člena SR FNPŠ p. Patrika Hrbeka: Absencia listu potvrdzujúceho, 
že nedôjde k predaju Zimného štadióna Ondreja Nepelu, o ktorý žiadal na 40. zasadnutí SR FNPŠ dňa 08.06.2023. 
 
 
V rámci uvedeného bodu návrhu uznesenia, ktorý sa týkal „Športové centrum UNIZA v Žiline“, bol prednesený 
potenciálny konflikt záujmov, a to v prípade člena SR FNPŠ p. Michala Varmusa, ktorý bol vylúčený z hlasovania 
vo veci podľa § 14 ods. 1 zákona o fonde, čím došlo k zmene kvóra členov SR FNPŠ hlasujúcich o predmetnom 
bode uznesenia. Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom bode návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 9/5/2023 
 
4. Správna rada Fondu na podporu športu na základe predloženého hodnotenia štúdie uskutočniteľnosti 
Útvaru hodnoty za peniaze zo dňa 14.06.2023 a schválenej zmeny rozpočtu na projekt na mestskom 
zastupiteľstve mesta Žilina konanom dňa 28.06.2023, kedy bolo schválené spolufinancovanie vo výške 
do 1.500.000,- EUR, schvaľuje podľa § 15a ods. 3 zákona o fonde poskytnutie príspevku na projekt podpory 
športu „Športové centrum UNIZA v Žiline“ ako športovej infraštruktúre národného významu v maximálnej 
výške 4.999.999,- EUR a poveruje predsedu správnej rady Fondu na podporu športu uzatvorením zmluvy 
o príspevku po konzultácii s Protimonopolným úradom SR, že nejde o štátnu pomoc vzhľadom na to, že je 
podporená integrálna súčasť školského zariadenia, pripadne po predložení stanoviska Protimonopolného 
úradu SR k splneniu podmienok na poskytnutie štátnej pomoci ad hoc a všetkých potrebných podkladov, 
ak o štátnu pomoc pôjde. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 10 
 
Za: 10 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
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Konflikt § 14 ods. 1 zákona o fonde: 1 (Varmus) 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 
10. PREROKOVANIE NÁVRHU PLÁNU ZASADNUTÍ SPRÁVNEJ RADY FONDU NA PODPORU ŠPORTU 
NA 2. POLROK ROKA 2023 
 
Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan otvoril predmetný bod programu a uviedol, že hlavným dôvodom zaradenia 
predmetného bodu do programu je predloženie návrhu plánu zasadnutí správnej rady Fondu na podporu športu 
na 2. polrok roka 2023 (ďalej len „plán zasadnutí“) na jeho schválenie, aby sa zasadnutia správnej rady ako 
v ostatnom období uskutočňovali v zmysle vopred schváleného plánu zasadnutí pre zabezpečenie kontinuity 
a systematickosti jednotlivých procesov a práce v rámci Fondu na podporu športu na 2. polrok roka 2023. 
Pri príprave návrhu plánu zasadnutí kancelária FNPŠ prihliadala na dodržanie zákonnej povinnosti upravenej v § 7 
ods. 3 zákona o fonde. Návrh plánu zasadnutí bol predložený na prerokovanie na 40. zasadnutí správnej rady dňa 
08.06.2023 s možnosťou na prípadné doplnenie alebo úpravu a uznesením č. 13/4/2023 SR FNPŠ ho správna 
rada vzala na vedomie s tým, že ho kancelária FNPŠ predloží na schválenie na najbližšie zasadnutie SR FNPŠ. 
Predložený návrh bol predbežne dodatočne upravený na základe návrhov niektorých členov SR FNPŠ doručených 
do 23.06.2023. 
 
Podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi sa prihlásil o slovo a uviedol, že v pôvodnom navrhovanom 
septembrovom termíne už za SOŠV majú plánovanú akciu, ale ak daný termín má byť kritický pre Fond na podporu 
športu, nech ostane. Ak nie, uvítali by prípadnú zmenu termínu. Projektový manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ 
p. Radoslav Jenčuš dal do pozornosti, že deň po plánovanej SR FNPŠ v septembri je voľno a zrejme ani z toho 
dôvodu to nie je ideálny termín. Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan navrhol schváliť najbližšie zasadnutie SR 
FNPŠ navrhnuté na 10.08.2023 a ostatné vzal na vedomie. Na augustovom zasadnutí SR FNPŠ by následne 
schválili definitívny plán zasadnutí. Zároveň predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan prítomným členom SR FNPŠ 
vysvetlil, že pôvodne plánované termíny zasadnutí navrhol poposúvať on z dôvodu zmien v termínoch konaní 
mestskej rady hlavného mesta Bratislava.  
 
O slovo sa prihlásil právnik kancelárie FNPŠ p. Michal Fabian a uviedol, že návrh plánu zasadnutí bol predložený 
z dôvodu, aby sa zasadnutia SR FNPŠ naplánovali a nedohadovali zo zasadnutia na zasadnutie, pretože následne 
bolo náročné vôbec v konkrétny termín dohodnúť a uskutočniť zasadnutie, čo sťažovalo prácu kancelárii FNPŠ. 
Ďalej uviedol, že už sa to podarilo SR FNPŠ predtým dvakrát schváliť na pol roka dopredu, čo prinieslo lepšie 
plánovanie a kontinuitu práce, a preto sa kancelária FNPŠ ako administratívny aparát snažil predložiť členom SR 
FNPŠ návrhy termínov zasadnutí v dostatočnom predstihu.  
 
Slovo si vzal člen SR FNPŠ p. Miroslav Dráb a navrhol termín októbrového zasadnutia SR FNPŠ na neskorší 
dátum, pretože by chcel členov SR FNPŠ pozvať na výjazdové zasadnutie do Dolného Kubína kvôli projektu, ktorý 
tam majú. Na uvedené reagoval predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan a navrhol, aby sa zasadnutie SR FNPŠ 
v novembri navrhovanom dňa 08.11.2023 uskutočnilo v Dolnom Kubíne, s čím člen SR FNPŠ p. Miroslav Dráb 
vyjadril súhlas.  
 
O slovo opäť požiadal právnik kancelárie FNPŠ p. Michal Fabian a opýtal sa ohľadom septembrového termínu 
konania zasadnutia SR FNPŠ a pripomenul predsedovi SR FNPŠ pripravovanú odbornú konferenciu „Šport 
a Právo“ v Poprade, ktorá sa má uskutočniť v dňoch 21.09. – 22.09.2023, že bol z jeho strany návrh, uskutočniť 
rokovanie SR FNPŠ v Poprade deň pred konferenciou, vzhľadom na vysokú pravdepodobnosť účasti viacerých 
členov SR FNPŠ tam. 
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Po následnej krátkej diskusii dospeli členovia SR FNPŠ k tomu, že predložený návrh plánu zasadnutí SR FNPŠ 
schvália s tým, že septembrový termín zasadnutia SR FNPŠ je predbežný a bude sa o ňom ešte diskutovať. 
Pri kreovaní doplnenia návrhu obsahu uznesenia navrhol člen SR FNPŠ p. Patrik Hrbek doplniť, že sa jedná 
o 42. zasadnutie SR FNPŠ, s čím predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan súhlasil. 
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu programu zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR 
FNPŠ p. Ladislav Križan navrhol hlasovať o predmetnom bode programu. 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 10/5/2023 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje návrh plánu zasadnutí správnej rady Fondu 
na podporu športu na 2. polrok roka 2023, pričom termín 42. zasadnutia správnej rady Fondu na podporu 
športu je odsúhlasený predbežne. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 11 
 
Za: 11 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 
11. DEKLARÁCIA SLOVENSKÉHO ŠPORTU 
 
Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan otvoril predmetný bod programu a informoval, že v stredu absolvoval veľmi 
prínosné stretnutie s prezidentom SOŠV p. Antonom Siekelom spolu s kolegami z SOŠV a vysvetlil návrh uznesení 
k tomuto bodu rokovania. Informoval o Koncepcii športu 2022-2026 schválenej vládou SR uznesením č. 165/2022 
zo dňa 09.03.2022 v rámci ktorého je úloha MŠVVŠ SR prijať dva akčné plány do konca roku 2023. Prvý pre rozvoj 

 

Zasadnutie 
správnej rady 

Termín zasadnutia 
správnej rady 

Termín 
na predkladanie 

materiálov 

Kreovanie 
programu   

42. 10.08.2023 03.08.2023 27.07.2023 

43. 14.09.2023 07.09.2023 30.08.2023 

44. 11.10.2023 04.10.2023 27.09.2023 

45. 08.11.2023 31.10.2023 24.10.2023 

46. 15.12.2023 08.12.2023 01.12.2023 
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miestnych, regionálnych a školských športovísk a druhý pre rozvoj športovísk národného významu, a to na obdobie 
nasledujúcich 3 rokov - 2024, 2025 až do roku 2026. Aktuálne do toho prišli predčasné voľby, ale za Fond 
na podporu športu chce, aby deklarovali, že to podporujeme, ale zároveň, aby sa sprecizovala téma, ktorá sa týka 
športovej infraštruktúry a práve o tento bod, aby boli prizvaní, a aby boli jasné priority a neriešili členovia SR FNPŠ 
tu tieto veci. 
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu programu zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR 
FNPŠ p. Ladislav Križan navrhol hlasovať o predmetnom bode programu. 
 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 11/5/2023 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie a podporuje znenie Deklarácie slovenského 
športu.  
 
2. Zároveň odporúča bod č. 4 „Zabezpečiť renováciu, budovanie a systém fungovania udržateľnej 
prevádzky športovej infraštruktúry“ Deklarácie slovenského športu precizovať v zmysle Koncepcie športu 
2022-2026 schválenej vládou SR uznesením č. 165/2022 dňa 09.03.2022, ktorá predpokladá prijatie 2 
akčných plánov do konca roku 2023 (prvého pre rozvoj miestnych, regionálnych a školských športovísk 
a druhého pre rozvoj športovísk národného významu, a to na obdobie nasledujúcich 3 rokov - 2024, 2025 
až do roku 2026) tak, aby v spolupráci s Fondom na podporu športu vznikol predvídateľný investičný plán 
vrátane priorizácie jeho jednotlivých projektov minimálne na nasledujúce volebné obdobie Národnej rady 
Slovenskej Republiky. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 11 
 
Za: 11 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
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12. RÔZNE 
 
Bod programu uviedol predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan a vyzval členov SR FNPŠ, ak majú nejaké podnety 
na diskusiu, aby ich prezentovali v rámci tohto bodu a mohli o nich spoločne diskutovať.  
 
O slovo požiadal štátny tajomník pre šport MŠVVŠ SR p. Richard Nemec a poďakoval všetkým členom SR FNPŠ 
za spoluprácu, keďže ako ďalej informoval, nebude už ďalej pokračovať v pozícii štátneho tajomníka. 
Na nadchádzajúcom rokovaní vlády SR bude odvolaný, lebo chce byť politicky angažovaný za politickú stranu 
Demokrati. Uviedol, že sa snažil v športe urobiť za ten krátky čas čo najviac, niečo sa podarilo a niečo nie. Drží 
palce, aby športová obec bola homogénna nielen pred voľbami a zákonom o športe, ale nech je aj po voľbách.  
 
Na uvedené reagoval člen SR FNPŠ p. Dušan Šaradín, ktorý poďakoval štátnemu tajomníkovi pre šport MŠVVŠ 
SR p. Richardovi Nemcovi za prácu pri spolupráci v prípade projektu TEAM Slovakia, za ústretovosť, že sa im 
s ním dobre spolupracovalo, a že mohol TEAM Slovakia ďalej pokračovať a spravil sa poriadok. Štátny tajomník 
pre šport MŠVVŠ SR p. Richard Nemec na to podotkol, že systém a predvídateľnosť toho, ako ľudia chcú v športe 
fungovať a robiť je veľmi dôležitá. Ak ten systém a koncepciu mať nebudeme a šport nebude homogénny, o čo sa 
snažil on, ale bude sa to trieštiť ako doposiaľ, tak zase pôjdeme pomaly. Má pocit ale, že veľa vecí sa poupratovalo, 
ale chce to ešte veľa úsilia, aby tie kolieska dobre zapadali. 
 
Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan poďakoval štátnemu tajomníkovi pre šport MŠVVŠ SR p. Richardovi 
Nemcovi za prácu doterajších 4,5 mesiaca, ktoré s ním spolupracoval. Veľmi si váži korektný vzťah, spoluprácu, 
komunikáciu aj v kontexte predchádzajúcich záväzkov, ktoré pomáhal naplniť a váži si, že lásku k športu máme 
všetci tak ako tu sme. Drží mu palce, nech sa mu darí v ďalšej kariére. Na margo dnešného zasadnutia SR FNPŠ 
verí, že dnes v kontexte všetkých informácii našli najlepšie možné riešenia. Následne poďakoval všetkým 
za uplynulý polrok spolupráce a poprial všetkým pekné leto a informoval, že počas jeho neprítomnosti z dôvodu 
dovolenky, ho bude zastupovať podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi.  
 
Záverom štátny tajomník pre šport MŠVVŠ SR p. Richard Nemec dal do pozornosti, že aktuálna úradnícka vláda 
SR chce zasadať v lete každý týždeň, tak nech je Fond na podporu športu pripravený, ak by bolo potrebné kvôli 
spomínaným dvom návrhom uznesenia ísť náhodou na rokovanie vlády SR poskytnúť prípadné bližšie informácie 
k tejto veci. 
 
Nakoľko po vzájomnej diskusii neboli žiadne ďalšie otázky zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR FNPŠ 
p. Ladislav Križan navrhol hlasovať o predmetnej časti bodu programu. 
 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 12/5/2023 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie diskusné príspevky členov SR FNPŠ a štátneho 
tajomníka pre šport MŠVVŠ SR p. Richarda Nemca. 
 
Hlasovanie o návrhu:  
 
Prítomní: 11 
 
Za: 11 
 
Proti: 0  
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
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Na záver zasadnutia sa predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan poďakoval prítomným členom SR FNPŠ 
za konštruktívny a bezproblémový priebeh zasadnutia SR FNPŠ a všetkým zaželal pekný zvyšok dňa.  
 
 
 

Ladislav Križan      Silvia Ondrejčáková 
predseda správnej rady FNPŠ koordinátorka procesov a projektová manažérka 

kancelárie FNPŠ 
 
 
 

Michal Fabian 
zapisovateľ, právnik kancelárie FNPŠ 
  



 40 

Uznesenia prijaté na zasadnutí Správnej rady Fondu na podporu športu dňa 30. júna 2023:  

 

Uznesenie č. 1/5/2023 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje nezverejňovať zvukový záznam alebo jeho časti zo zasadnutia 
správnej rady Fondu na podporu športu v zmysle § 7 ods. 6 zákona o fonde. 

2. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje návrh programu zasadnutia. 

T: ihneď 

Z: Ladislav Križan 

 
Uznesenie č. 2/5/2023 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie kontrolu plnenia uznesení. 

2. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje v prípade uznesenia č. 6/9/2022 zo dňa 08.12.2022 v časti 
legislatívny plán úpravu termínu splnenia uznesenia do 31.12.2023. 

T: 31.12.2023 

Z: Ladislav Križan 

 
Uznesenie č. 3/5/2023 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informácie o výsledkoch hlasovania „per rollam“ v čase 
medzi riadnymi zasadnutiami správnej rady Fondu na podporu športu. 

T: ihneď 

Z: Ladislav Križan 

 
Uznesenie č. 4/5/2023 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informácie od predsedu správnej rady Fondu 
na podporu športu od jej posledného zasadnutia. 

T: ihneď 

Z: Ladislav Križan 

 
Uznesenie č. 5/5/2023 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave predkladania 
dokumentácie k vyúčtovaniu poskytnutej mimoriadnej podpory prijímateľmi v rámci výzvy na predkladanie žiadostí 
o poskytnutie mimoriadnej podpory pre podniky prevádzkujúce športovú infraštruktúru č. 2022/001. 

T: ihneď 

Z: Ladislav Križan 
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Uznesenie č. 6/5/2023 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave schválených žiadostí 
o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku 
na projekt podpory športu v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ 
č. 2020/001. 

2. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie žiadosť o úpravu podielu hospodárskej 
a nehospodárskej činnosti v rámci žiadosti č. 21 (mesto Krupina) predloženej v rámci výzvy na predkladanie 
žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej 
infraštruktúry“ číslo: 2020/001 a rozhodla, že žiadosť schvaľuje. 

T: ihneď 

Z: Ladislav Križan 

 
Uznesenie č. 7/5/2023 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave schválených žiadostí 
o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku 
na projekt podpory športu v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ 
č. 2021/004. 

T: ihneď 

Z: Ladislav Križan 

 
Uznesenie č. 8/5/2023 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o ukončení formálnej kontroly predložených 
žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej 
infraštruktúry“ číslo: 2022/002.  

2. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu odbornej komisie „Športová infraštruktúra“ 
o ukončení hodnotenia postúpených žiadostí v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku 
v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2022/002 a predbežne 
schvaľuje poskytnúť príspevok na projekt podpory športu podľa § 15 ods. 3 písm. a) zákona č. 310/2019 Z. z. 
o Fonde na podporu športu v znení neskorších predpisov žiadostiam v zmysle predloženého zoznamu úspešných 
žiadateľov a po posúdení súladu s pravidlami poskytovania štátnej pomoci budú vydané rozhodnutia o poskytnutí 
príspevku na projekt.  

3. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu odbornej komisie „Športová infraštruktúra“ 
o ukončení hodnotenia postúpených žiadostí na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci programu 
„Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2022/002 a schvaľuje neposkytnúť príspevok 
na projekt podpory športu podľa § 15 ods. 3 písm. b) zákona č. 310/2019 Z. z. o Fonde na podporu športu v znení 
neskorších predpisov žiadostiam v zmysle predloženého zoznamu neúspešných žiadateľov. 

4. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu odbornej komisie „Športová infraštruktúra“ 
o ukončení hodnotenia postúpenej žiadosti č. 78 (NTC Košice, a.s.) predloženej v rámci výzvy na predkladanie 
žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej 
infraštruktúry“ č. 2022/002 a predbežne schvaľuje poskytnúť príspevok na projekt podpory športu podľa § 15 ods. 
3 písm. a) zákona č. 310/2019 Z. z. o Fonde na podporu športu v znení neskorších predpisov v zmysle predloženej 
žiadosti a po posúdení súladu s pravidlami poskytovania štátnej pomoci bude vydané rozhodnutie o poskytnutí 
príspevku na projekt. 
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5. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu odbornej komisie „Športová infraštruktúra“ 
o ukončení hodnotenia postúpenej žiadosti č. 139 (mesto Moldava nad Bodvou) predloženej v rámci výzvy 
na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia 
športovej infraštruktúry“ č. 2022/002 a predbežne schvaľuje poskytnúť príspevok na projekt podpory športu podľa 
§ 15 ods. 3 písm. a) zákona č. 310/2019 Z. z. o Fonde na podporu športu v znení neskorších predpisov v zmysle 
predloženej žiadosti a po posúdení súladu s pravidlami poskytovania štátnej pomoci bude vydané rozhodnutie 
o poskytnutí príspevku na projekt. 

6. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu odbornej komisie „Športová infraštruktúra“ 
o ukončení hodnotenia postúpenej žiadosti č. 87 (Športové zariadenia Petržalky, s. r. o.) predloženej v rámci výzvy 
na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia 
športovej infraštruktúry“ č. 2022/002 a predbežne schvaľuje poskytnúť príspevok na projekt podpory športu podľa 
§ 15 ods. 3 písm. a) zákona č. 310/2019 Z. z. o Fonde na podporu športu v znení neskorších predpisov v zmysle 
predloženej žiadosti a po posúdení súladu s pravidlami poskytovania štátnej pomoci bude vydané rozhodnutie 
o poskytnutí príspevku na projekt. 

7. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu odbornej komisie „Športová infraštruktúra“ 
o ukončení hodnotenia postúpenej žiadosti č. 85 (Mestská časť Bratislava - Petržalka) predloženej v rámci výzvy 
na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia 
športovej infraštruktúry“ č. 2022/002 a predbežne schvaľuje poskytnúť príspevok na projekt podpory športu podľa 
§ 15 ods. 3 písm. a) zákona č. 310/2019 Z. z. o Fonde na podporu športu v znení neskorších predpisov v zmysle 
predloženej žiadosti a po posúdení súladu s pravidlami poskytovania štátnej pomoci bude vydané rozhodnutie 
o poskytnutí príspevku na projekt. 

8. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu odbornej komisie „Športová infraštruktúra“ 
o ukončení hodnotenia postúpenej žiadosti č. 177 (Hlavné mesto Slovenskej republiky Bratislava) predloženej 
v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia 
a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2022/002 a predbežne schvaľuje poskytnúť príspevok na projekt 
podpory športu podľa § 15 ods. 3 písm. a) zákona č. 310/2019 Z. z. o Fonde na podporu športu v znení neskorších 
predpisov v zmysle predloženej žiadosti a po posúdení súladu s pravidlami poskytovania štátnej pomoci bude 
vydané rozhodnutie o poskytnutí príspevku na projekt. 

9. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu odbornej komisie „Športová infraštruktúra“ 
o ukončení hodnotenia postúpenej žiadosti č. 4 (Žilinská univerzita v Žiline) predloženej v rámci výzvy 
na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia 
športovej infraštruktúry“ č. 2022/002 a predbežne schvaľuje poskytnúť príspevok na projekt podpory športu podľa 
§ 15 ods. 3 písm. a) zákona č. 310/2019 Z. z. o Fonde na podporu športu v znení neskorších predpisov v zmysle 
predloženej žiadosti a po posúdení súladu s pravidlami poskytovania štátnej pomoci bude vydané rozhodnutie 
o poskytnutí príspevku na projekt. 

10. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu odbornej komisie „Športová infraštruktúra“ 
o ukončení hodnotenia postúpenej žiadosti č. 108 (Jazdecký klub Detva) predloženej v rámci výzvy na predkladanie 
žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej 
infraštruktúry“ č. 2022/002 a schvaľuje predbežne poskytnúť príspevok na projekt podpory športu podľa § 15 ods. 
3 písm. a) zákona č. 310/2019 Z. z. o Fonde na podporu športu v znení neskorších predpisov vo výške 415.922,46 
EUR a po posúdení súladu s pravidlami poskytovania štátnej pomoci bude vydané rozhodnutie o poskytnutí 
príspevku na projekt. 

11. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu odbornej komisie „Športová infraštruktúra“ 
o ukončení hodnotenia postúpenej žiadosti č. 10 (Mestská časť Bratislava - Rača) predloženej v rámci výzvy na 
predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej 
infraštruktúry“ č. 2022/002 a predbežne schvaľuje poskytnúť príspevok na projekt podpory športu podľa § 15 ods. 
3 písm. a) zákona č. 310/2019 Z. z. o Fonde na podporu športu v znení neskorších predpisov v zmysle predloženej 
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žiadosti a po posúdení súladu s pravidlami poskytovania štátnej pomoci bude vydané rozhodnutie o poskytnutí 
príspevku na projekt. 

12. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu odbornej komisie „Športová infraštruktúra“ 
o ukončení hodnotenia postúpenej žiadosti č. 64 (Mesto Prešov) predloženej v rámci výzvy na predkladanie 
žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej 
infraštruktúry“ č. 2022/002 a predbežne schvaľuje poskytnúť príspevok na projekt podpory športu podľa § 15 ods. 
3 písm. a) zákona č. 310/2019 Z. z. o Fonde na podporu športu v znení neskorších predpisov v zmysle predloženej 
žiadosti a po posúdení súladu s pravidlami poskytovania štátnej pomoci bude vydané rozhodnutie o poskytnutí 
príspevku na projekt. 

13. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu odbornej komisie „Športová infraštruktúra“ 
o ukončení hodnotenia postúpenej žiadosti č. 174 (Mesto Banská Štiavnica) predloženej v rámci výzvy 
na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia 
športovej infraštruktúry“ č. 2022/002 a predbežne schvaľuje poskytnúť príspevok na projekt podpory športu podľa 
§ 15 ods. 3 písm. a) zákona č. 310/2019 Z. z. o Fonde na podporu športu v znení neskorších predpisov v zmysle 
predloženej žiadosti a po posúdení súladu s pravidlami poskytovania štátnej pomoci bude vydané rozhodnutie 
o poskytnutí príspevku na projekt. 

14. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu odbornej komisie „Športová infraštruktúra“ 
o ukončení hodnotenia postúpenej žiadosti č. 165 (Mesto Bardejov) predloženej v rámci výzvy na predkladanie 
žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej 
infraštruktúry“ č. 2022/002 a predbežne schvaľuje poskytnúť príspevok na projekt podpory športu podľa § 15 ods. 3 
písm. a) zákona č. 310/2019 Z. z. o Fonde na podporu športu v znení neskorších predpisov v zmysle predloženej 
žiadosti a po posúdení súladu s pravidlami poskytovania štátnej pomoci bude vydané rozhodnutie o poskytnutí 
príspevku na projekt. 

T: ihneď 

Z: Ladislav Križan 

 
Uznesenie č. 9/5/2023 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave rozpracovanosti 
potenciálnych projektov športovej infraštruktúry národného významu na rok 2023. 

2. Správna rada Fondu na podporu športu na základe predloženého hodnotenia štúdie uskutočniteľnosti Útvaru 
hodnoty za peniaze zo dňa 21.06.2023 schvaľuje podľa § 15a ods. 4 zákona o fonde poskytnutie príspevku 
na projekt podpory športu „Prestavba Mestskej krytej plavárne na Národné olympijské centrum“ ako športovej 
infraštruktúre národného významu v maximálnej výške 8.340.148,06 EUR a po schválení vládou SR poveruje 
predsedu správnej rady Fondu na podporu športu uzatvorením zmluvy o príspevku po predložení stanoviska 
Protimonopolného úradu SR k splneniu podmienok na poskytnutie štátnej pomoci ad hoc a všetkých potrebných 
podkladov.  

3. Správna rada Fondu na podporu športu podľa § 15a ods. 2 zákona o fonde schvaľuje poskytnutie príspevku 
na projekt podpory športu „Modernizácia Zimného štadióna Ondreja Nepelu v Bratislave“ ako športovej 
infraštruktúre národného významu v maximálnej výške 983.350,- EUR a poveruje predsedu správnej rady Fondu 
na podporu športu uzatvorením zmluvy o príspevku po predložení stanoviska Protimonopolného úradu SR 
k splneniu podmienok na poskytnutie štátnej pomoci ad hoc a všetkých potrebných podkladov. 

4. Správna rada Fondu na podporu športu na základe predloženého hodnotenia štúdie uskutočniteľnosti Útvaru 
hodnoty za peniaze zo dňa 14.06.2023 a schválenej zmeny rozpočtu na projekt na mestskom zastupiteľstve mesta 
Žilina konanom dňa 28.06.2023, kedy bolo schválené spolufinancovanie vo výške do 1.500.000,- EUR, schvaľuje 
podľa § 15a ods. 3 zákona o fonde poskytnutie príspevku na projekt podpory športu „Športové centrum UNIZA 



 44 

v Žiline“ ako športovej infraštruktúre národného významu v maximálnej výške 4.999.999,- EUR a poveruje 
predsedu správnej rady Fondu na podporu športu uzatvorením zmluvy o príspevku po konzultácii 
s Protimonopolným úradom SR, že nejde o štátnu pomoc vzhľadom na to, že je podporená integrálna súčasť 
školského zariadenia, pripadne po predložení stanoviska Protimonopolného úradu SR k splneniu podmienok 
na poskytnutie štátnej pomoci ad hoc a všetkých potrebných podkladov, ak o štátnu pomoc pôjde. 

T: ihneď 

Z: Ladislav Križan 

 
Uznesenie č. 10/5/2023 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje návrh plánu zasadnutí správnej rady Fondu na podporu športu 
na 2. polrok roka 2023, pričom termín 42. zasadnutia správnej rady Fondu na podporu športu je odsúhlasený 
predbežne. 

T: ihneď 

Z: Ladislav Križan 

 
Uznesenie č. 11/5/2023 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie a podporuje znenie Deklarácie slovenského športu.  

2. Zároveň odporúča bod č. 4 „Zabezpečiť renováciu, budovanie a systém fungovania udržateľnej prevádzky 
športovej infraštruktúry“ Deklarácie slovenského športu precizovať v zmysle Koncepcie športu 2022-2026 
schválenej vládou SR uznesením č. 165/2022 dňa 09.03.2022, ktorá predpokladá prijatie 2 akčných plánov 
do konca roku 2023 (prvého pre rozvoj miestnych, regionálnych a školských športovísk a druhého pre rozvoj 
športovísk národného významu, a to na obdobie nasledujúcich 3 rokov - 2024, 2025 až do roku 2026) tak, aby 
v spolupráci s Fondom na podporu športu vznikol predvídateľný investičný plán vrátane priorizácie jeho jednotlivých 
projektov minimálne na nasledujúce volebné obdobie Národnej rady Slovenskej Republiky 

T: ihneď 

Z: Ladislav Križan 

 
Uznesenie č. 12/5/2023 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie diskusné príspevky členov SR FNPŠ a štátneho 
tajomníka pre šport MŠVVŠ SR p. Richarda Nemca. 

T: ihneď 

Z: Ladislav Križan 



 

Fond na podporu športu 
Príkopova 3255/6, 831 03 Bratislava – mestská časť Nové Mesto 
IČO: 52846059, DIČ: 2121173307 
e-mail: office@fnps.sk, www.fnps.sk 

PREZENČNÁ LISTINA 
 

Správna rada 
Fondu na podporu športu 

 
Dátum:    30. jún 2023 
Miesto konania: sídlo Fondu na podporu športu, Príkopova 6, 831 03 Bratislava  

(sála č. 2) 
Priezvisko a meno             Podpis 

Križan Ladislav  

Asványi Gábor  

Krnáč Jozef online 

Pitek Lukáš  

Dráb Miroslav  

Šaradín Dušan  

Greguška Ivan  

Tréger Branislav  

Varmus Michal  

Hrbek Patrik online 

Lažo Miroslav  

 



 

Fond na podporu športu 
Príkopova 3255/6, 831 03 Bratislava – mestská časť Nové Mesto 
IČO: 52846059, DIČ: 2121173307 
e-mail: office@fnps.sk, www.fnps.sk 

PREZENČNÁ LISTINA 
POZVANÍ, HOSTIA A PRÍSEDIACI 

 

Zasadnutie Správnej rady Fondu na podporu športu dňa 30.06.2023 v sídle Fondu na podporu 
športu, Príkopova 6, 831 03 Bratislava (sála č. 2) 

Číslo Priezvisko a meno Podpis 

1. Dedík Peter 
(predseda DR FNPŠ) 

ospravedlnený 

2. Jenčuš Radoslav  

3. Antolová Lucia  

4. Fabian Michal  

5. Noga Michal  

6. Ondrejčáková Silvia  

7. Richard Nemec  

8. Tvrdoň Jozef  


